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De voorbereidingen op het komend 
seizoen zijn zo goed als afgerond, het 
begint weer te kriebelen en na een 
mooi seizoen 2022-2023 hebben we alle 
vertrouwen in het komende jaar.

De sportkantine is compleet verbouwd 
en zal voor aanvang van de competitie 
geopend worden. Het was een project 
van de sportcentrale omdat het alle 
verenigingen aangaat, maar het is toch 
vooral VIOS Voetbal geweest die samen 
met de Ondergrondse de kar hebben 
getrokken onder de bezielende leiding 
van Johnny Wolterink. Het resultaat 
mag er zijn, het ziet er fantastisch uit.

Samen met de SAVV zijn we aan het 
kijken wat er verder nog moet gebeuren 
op ons sportpark, de portocabins zullen 
een keer vervangen moeten worden en 
over een paar jaar is de grasmat op het 
hoofdveld aan vervanging toe.

De huiskamergesprekken hebben vele 
positieve reacties opgeleverd, en hebben 
geleid tot de notitie vrijwilligersbeleid 
vv VIOS B. Voor alle vrijwillige taken 
binnen VIOS hebben zich veel leden 
aangemeld. Binnenkort worden deze 
persoonlijk uitgenodigd om hieraan 
gevolg te geven. Van leider voor de jeugd 
en senioren, scheidsrechter, EHBO, 
gastheer/gastvrouw tot commissie 
en bestuurslid hebben zich leden als 
vrijwilliger aangemeld om iets te gaan 
doen in onze vereniging, een mooie 
opsteker voor ons als bestuur. 

De commissies die samen met het 
bestuur de vereniging draaiende 
houden functioneren zoals ze zijn 

bedoeld, naar behoren en tevredenheid 
van ons als bestuur. De nieuwe 
voorzitster van het jeugdbestuur heeft 
haar draai inmiddels gevonden.

De jeugdcommissie functioneert samen 
met de hoofdopleiding zoals wij dat voor 
ogen hebben en graag zien. We zien dit 
ook terug in het aantal jeugdspelers 
binnen het selectieteam. Het geeft 
aan dat we op de goede weg zitten en 
goed bezig zijn. Een compliment naar 
de trainers die de jeugd een echte kans 
geeft.

De school in Beltrum krijgt na de 
vakantie 32 nieuwe leerlingen erbij, de 
aanwas in Beltrum blijft enorm, iets 
wat voor ons als vereniging ontzettend 
belangrijk is voor de toekomst. Een 
uitdaging voor ons als vereniging om 
de jeugd te blijven enthousiasmeren 
voor het voetbal, vooral de aanwas 
van meisjes bij de jeugd verdient 
extra aandacht. Het beleid voor het 
meisjes- en vrouwenvoetbal is samen 
met de damescommissie beschreven 
met als doel om in de toekomst het 
vrouwenvoetbal structureel op niveau 
te houden. De eerste aanzet is in de 
voorbereiding van dit seizoen gemaakt.

Wat komend jaar erg belangrijk zal 
zijn voor ons dorp is de Dorpendeal, 
Provincie, Gemeente en het dorp 
Beltrum zullen gezamenlijk gaan 
bekijken hoe wij met zijn allen ons 
dorp voor de toekomst en voor onze 
kinderen en kleinkinderen leefbaar 
kunnen houden.

Sport in het algemeen zou hierbinnen 
een belangrijke rol moeten krijgen, 
zeker voor onze jeugd. Wij als vv VIOS 
B. hebben hierin als vereniging een 
verantwoordelijkheid naar de toekomst 
waarbij de aansturing en het beleid 
goed geregeld moet worden, ons 
inziens vanuit het dorp.
Hiervoor zullen misschien wel 
rigoureuze beslissingen moeten worden 
genomen in de vorm van accommodatie 
en samenwerking.
Alles staat of valt met emotie die wij 
voor dit erg belangrijke onderwerp uit 
moeten schakelen, het gaat nogmaals 
wel over de toekomst van ons dorp, 
onze kinderen en kleinkinderen.

Willen wij als dorp overleven dan zullen 
alle verenigingen, stichtingen, kerk et 
cetera de dingen samen moeten blijven 
doen, met nadruk op samen!!!! Wij zullen 
het dorpsbelang voorop moeten zetten 
boven ons eigen belang en misschien 
wel concessies moeten doen.

Wij hoeven ons de komende tijd niet 
te vervelen zoals u ziet. Wij wensen 
iedereen een voetbalrijk en sportief 
seizoen toe met mooie resultaten maar 
vooral enorm veel plezier. We zien 
elkaar op de velden.

William Slotboom
Voorzitter vv VIOS B.
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Bedrijven kunnen er tegenwoordig niet meer om heen: maatschappelijk verantwoord ondernemen.

Het aantoonbaar in verbinding staan met de leefomgeving is hierbij een must. Het is de norm geworden om 

rendement deels in de samenleving te laten terugvloeien.

Bij VIOS voetbal gaan we deze uitdagingen graag met onze sponsoren aan. Onze club reikt veel verder dan een 

voetbalvereniging van weleer. We denken samen na over sociale investering. VIOS wil als ‘Open Club’ samen met 

alle partners hierin het voorbeeld zijn. Niet alleen in Beltrum, maar in de gehele regio.

Sponsoren zien wij als partners. Met de juiste uitstraling en meerwaarde gaan de beste mensen voor je werken en 

krijg je waardevolle relaties. Het gebruik van ons clublogo en het sterke VIOS-merk door derden vinden we prima!

Wij danken al die sociale investeerders die het ons mogelijk maken deze gezamenlijke ambities in te vullen. 

Traditiegetrouw drukken we de lange lijst van ondersteuners hiernaast af.

Voor vragen, suggesties of plannen, benader onze contactpersonen:

SPONSOREN WORDEN MAATSCHAPPELIJKE 
PARTNERS VAN VIOS VOETBAL

SPONSOREN VIOS BELTRUM

William Slotboom
06 - 53 14 43 85 

Mirjam Pos
06 - 10 24 17 15

Ivo Spilman 
ivospilman@hotmail.com

Uitvaartverzekering
Uitvaartverzorging
Crematorium

AKG Architecten bna

Albert Heijn Groenlo 

Anivo Zonwering

Auto Huitink B.V. 

Autobedrijf Berentsen

Autobedrijf Th. Nijhuis   

Autogroep Twente

Autoservice Helmers 

Axent Groen

Bakkerij Stroet

Baks Borculo

Bank-Hypotheek -Verzekeringen 
Scharenborg Beltrum B.V.

Beijer Besselink

Beltim Bouwbedrijf

Berkelland FM

Betting Wonen BV

Beukenhorst Koffie

Bike Total Hofstede

Bleumink Agrarisch 
Verzorgingsbedrijf VOF

BMB Bouw te Beltrum

BonsenReuling Accountants-
Belastingadviseurs

Bouwbedrijf De Betuwe

Bouwbedrijf Gunnewiek

Bouwbedrijf Hoffman B.V.  

Bril-In-Mode Groenlo    

BSD - Bas Stovering Dienstverlening

Café Frielink / De Kroon

Cafe, Cafetaria, Zalencentrum Dute

Cajoto Catering 

Camperplaats Erve Roos

CEB Reusen BV

COOP Beltrum

CSC Ceelen

D. Koenders leidekkersbedrijf

De Heide Smid

EdPrint

EP Groot Zevert

Flynth adviseurs en accountants BV

Fortune koffie Lochem 

Fysio- en Oefentherapie - Den 
Papendiek

Garage Beltrum   

Geveltechniek Beltrum

Grenszicht Eibergen Holterhoek

Grolsch

Groot Zevert Electro 

Groot Zevert Houtzagerij

Groot Zevert loon- en 
grondverzetbedrijf  

GUV Uitvaartverzorging 

Hofstede tweewielers

Hommelink ontstoppingsbedrijf

Intersport Bols

Jeni Sport Silvolde 

Joost Installeert

Jos Pillen Hoveniersbedrijf  

Keurslagerij De Rapenburg

Klaassen groep

Klompenfabriek Nijhuis

Kolkman Brandstoffen B.V. 

Koppelman Reclame 

Krabbenborg Elektrotechniek

Kroeze Schilderwerken

KWD sportballenfabriek

Logi Concept

Loonbedrijf Scharenborg

Luttikhold timmerbedrijf Beltrum 

Maatschap voor Fysio- en 
Manuele Therapie VersGras

Magazijnplein BV

Marboma BV

Minimarkt 

Nijenhuis Machines BV

NYINK

Obbink Radio B.V. 

Overkamp Meddo Bouwmaterialen

Pascal Voerman AGF Specialist

Pit Bouwadvies

Porskamp Installatietechniek BV

Ratering Installatie 

Regiobank

Rensen Autobedrijf

Reukers Schilders

Rockcafé Taste

Rouwmaat Groep Groenlo

Scharenborg Assurantiën B.V. 

Scharenborg Loonwerk

Scheers en Roes makelaars Groenlo 

Scheffer keukens

Seesing Flex

Slotboom Steenhouwers

Spikker Bouw- en Timmerwerken

Steentjes makelaars

Stellinga verkeersschool

SVB / Festunique

te Boome  Schilderwerken BV

te Koppele BV

te Morsche schildersbedrijf

Te Vogt Riooltechniek BV

Timmerklusbedrijf 
Ronnie Groot Zevert

Trendy Bloemen

Univé Oost

Vaticano

Vishandel Hans Fentsahm

Wassink Installatie

Weenink Bloemsierkunst

Wormgoor Makelaardij b.v.

Wouters Autoschade
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“Kearls, doar kump onze vegetarische 
slager Lubbering an.” Thijs Luttikhold 
spreekt met mij, maar zijn scherpe 
uitvoerders ogen wenden zich 
niet af van de verkeerssituatie en 
het steigerbouwen. “De kap wordt 
aangepakt, er zit nog wat asbest en bij 
storm zijn er wat hoeken die te gevoelig 
zijn. Ook isoleren we volop. We pakken 
het nu grondig aan.” Marc Huirne en 
Marcel Leusink zijn het er mee eens. 
“Het is wel Halfweg, maor gin Halfwark!”

Maispotters en slopen
Het valt mij op dat er sinds de 
verbouwstart al zoveel is gebeurd. 
Melanie straalt als ze over het 
Carnaval en de belangrijke rol van de 
Maispotters begint. “Zij kregen tijdens 
het Frühshoppen een mooi cadeau 
van de Belhamels, een dagje slopen bij 
Halfweg. Nou dat hebben ze opgepakt! 
Aan het eind van die dag waren drie 
containers tjokvol.”  Bij de rondgang 
neemt Melanie me mee naar de oude 
bar, die onder het stof in een hoek 
staat. Deze bar vol herinneringen krijgt 

straks een herbestemming als mobiele 
bar voor het terras. “Wist je dat deze 
ooit is gemaakt door een broer van Jan 
Halfweg?” De bar hoort bij het pand en 
is een vorm van een soort heilig relikwie, 
net zoals de ovens die we behouden en 
de plaquettes die door de vrijwilligers 
vakkundig gestript zijn om straks een 
mooie plek terug te geven. Gilke Arink 
verzorgt het binnen ontwerp en architect 
Herman van der Heijden vertaalde de 
inbreng van de Voor-Beltrummers in 

een prachtig plan. Melanie ziet dat er 
een gedragen eindplaatje is ontstaan 
met respect voor het verleden, maar 
zeker ook eigentijds. “AnderHalfweg 
moet van iedereen worden.” Dat het 
carnaval belangrijk is, is wel duidelijk. 
De werkzaamheden wil men voor het 
volgende carnavalsseizoen afgerond 
hebben.

Al bijna 50 jaar nieuwkomers
Er is zelfs al gemetseld. Een met smaak 
gekozen buitensteen, constateer ik. 
Iets verderop valt een zachtboard-plaat 

gecontroleerd naar beneden. Het trekt 
mijn aandacht en onder een helm, 
gewapend met koevoet is Nico Heinen 
vanaf een stabiele trap met de laatste 
sloopwerkzaamheden bezig. Net op het 
moment dat ik en Melanie denken alle 
vrijwilligers wel gezien te hebben, wordt 
er troep uit het trapgat gegooid. “Heej 
Marcel, ik had oe nog neet vernommen.” 

We komen snel aan de praat met 
Marcel Mutter en Nico Heinen samen. 
Behalve dat ze vaste vrijwilligers zijn in 
de bouwploeg, maken ze ook onderdeel 
uit van de zevenkoppige dinsdagploeg 
die hoofdzakelijk het groen op en 
om het Halfweg-terrein bijhouden. 
Terugrekenend komen we er achter dat 
beiden al bijna 50 jaar “nieuwkomers” in  
Voor-Beltrum zijn. “Woar blif de tied?!” 

Op de vraag wie van beiden over het 
meeste Voor Beltrums DNA beschikt, 
ontstaat er quasi gesteggel tussen de 
mannen. “Ik denk dat ik win”, zegt Nico, 
“Ik woon hier veertien dagen langer as 
oe.”  “ Dit kan wel zo wehn”, zegt Marcel, 
“Moar ie bunt in de tussentied vaker 
veur de Grolsch in ut boetenland ‘ewes.” 
De heren worden het niet eens en als ik 
wegloop hoor ik op de achtergrond dat 
het gesteggel nog doorgaat. 

Wanneer ik ajuus heb gezegd, zie ik 
een lange rij voor de kraam van slager 
Lubbering staan. Zijn vlees laat Beltrum 
klaarblijkelijk goed smaken. Op weg 
naar huis rijd ik nog even een stukje 
over de Grolseweg en zie bij voormalige 
boerderij Abbink volop bedrijvigheid op 
de bouwplaats van een dubbele woning 
voor jonge stellen. Ik kan niet anders 
concluderen dat Voor-Beltrum leeft. 
Gemeenschapszin bestaat zeker. Mijn 
beeld wordt in Voor-Beltrum nogmaals 
bevestigd!

Halfweg in de steigers! Veel mensen bijna onzichtbaar aan het werk in het grote pand, dat omgetoverd wordt tot het nieuwe 
Voor-Beltrums buurthuis.“ Ut bunt net rotten, a’j roopt van koffie dan komt oet alle heuke de vrijwilligers veur ut lechte.” 
Typisch voor de groep, hard werken, humor en veel zelfspot. Een stralende zaterdagmorgen en de lach is duidelijk op alle 
gezichten waarneembaar.

“Hier komt het terras.” Melanie Leusink 
begint meteen te vertellen. “Na alle 
inspraakrondes vonden we aan de 
achterzijde van het pand de beste 
plek.” Zij wijst me op het mooie uitzicht 
over het landschap, om er aan toe 
te voegen dat het ook dichter op het 
voetbalveld ligt. “Hoeven de jongens 
van VIOS 6 na de wedstrijd iets minder 
ver te lopen, zijn uit het zicht van de 
weg en de vrouwen en het schijnt dat 
iedere meter minder lopen voor deze 
topsporters telt.” Melanie kan er om 
lachen, maar haar betrokkenheid wordt 
me steeds meer en meer duidelijk. Zij 
zorgt iedere zaterdag voor de catering. 
Om acht staat de eerste koffie klaar en 
verder zorgt ze de gehele dag voor eten 
en drinken. Ze begeleidt me en vertelt 
honderduit over de totstandkoming van 
het AnderHalfweg. Binnen een minuut 
lepelt ze wel 20 namen op die aan de 
wieg stonden van de plannen.

Respect voor Jan
Terwijl Tonny Klein Gunnewiek een 
kruiwagen puin omkiepert, zie ik zijn 
broer Vincent en Stef Roerdink aan de 

bats. “Ik bun an ut zeuken of Jan Halfweg 
nog wat veur ons hef verstopt…. Wear 
niks, he hef ons wear veur de gek! Nao 
Vincent dan mo’w de kabels moar in 
de sleuf leggen, anders he’w nog veur 
niks zo gezweet.” Het valt me op dat de 
naam van Jan Halfweg deze ochtend 
vaker valt. Er wordt vol respect over 
hem gesproken. De bakker annex 
caféhouder van weleer heeft veel goed 
werk voor het buurtschap verricht en 
het is voelbaar dat het de gemeenschap 
goed doet dat levenswerk van de familie 
Halfweg nu in een andere hoedanigheid 
wordt voortgezet. Als de radio uitvalt 
wordt Stef aangesproken met de vraag 
of hij aan de kabels heeft gezeten. Hij 
schudt zijn hoofd; “Die jongens van 
rechtervoort vindt het nog veurnamer 
dat de radio ut dut, dan de spijsmulle!”

“Vrogger werd er nog dik kopper 
gebroekt veur de stroom, mo’j us 
kieken”, Frans Bomers is net bezig oude 
kabels te vervangen. Frans geboren 
aan de Frankweg woont al meer dan 
30 jaar in Groenlo en is één van de 
vele vrijwilligers die gehoor geeft aan 
de oproep van de bouwcommissie om 

een handje te helpen. Ondanks dat 
door lobbywerk veel (Europees)geld uit 
de Provincie, de gemeente, de eigen 
financieringsconstructie en andere 
fondsen is opgehaald, is het plan niet 
haalbaar zonder de vrijwilligers. Op de 
vraag waarom Frans als oud-inwoner 
zich zo inzet komt het veelzeggende 
antwoord. “Je kunt Voor-Beltrum 
verlaten, maar Voor-Beltrum verlaat je 
nooit!”

Mond, ogen, handen, benen, maar 
vooral verstand
Buiten hoor ik de voor mij bekende 
metaal-bots-geknetter. Een verreiker 
verspert tijdelijk het fietspad. Fietsers 
tonen begrip en met een glimlach wordt 
het werk gadegeslagen. De onderdelen 
op de pallet worden omgetoverd tot 
een vakkundig steiger. Voor Elard Klein 
Gunnewiek is dit werk niet vreemd. Hij is 
coördinator van de bouwploeg. Beheert 
de app-groep van de vrijwilligers 
en zorgt dat voor iedere expertise 
de juiste mensen aanwezig zijn. Als 
een Duitse mobiele marktkraam de 
richtingaanwijzers heeft uitstaan hoor 
je hilarisch geroep. 

ANDER HALFWEG, ZEKER 
GEEN HALFWERK!!

“Wear niks, he 
hef ons wear 
veur de gek!”
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Na een rit door het Winterswijkse Woold kom ik aan bij een afgelegen woning, omringd door bomen. Een mooie plek waar 
wordt genoten van de natuur. Bij aankomst tref ik Eric aan. Hij neemt mij direct mee en geeft mij een korte rondleiding door 
de woning. Daar waar de keuken nog midden in de verbouwing zit, is de woonkamer gereed om plaats te nemen.

Eric is geboren aan de Ruiterweg in 
Eibergen. Hij heeft twee dochters, die 
met een leeftijd van 38 en 36 het huis 
al een tijdje hebben verlaten. Met 
zijn vriendin Joyce Lurvink, ook oud-
voetbalster van VIOS, woont de 63-jarige 
Eric al zo’n 8 jaar in het Woold, waar 
hij geniet van de gezellige sfeer in het 
mooie buurtschap. Regelmatig komen 
de kinderen en zijn vijf kleinkinderen 
langs. “Dan trap ik een balletje met de 
kleinkinderen en de schoonzonen. Dat 
is het mooiste wat er is!” vertelt Eric 
stralend. 

Hierop voortbordurend geeft Eric aan 
dat voetbal nog steeds een belangrijk 
aspect is in zijn leven. In de tuin laat hij 
de twee goaltjes en de voetbal zien. “Er 
gaat geen dag voorbij dat ik de voetbal 
niet aanraak.” Daarnaast staat hij af en 
toe op de velden van FC Winterswijk 
om Joyce aan te moedigen die daar 
recreatief 7x7 competitie speelt.

Van bierbrouwer tot hovenier
Na jarenlang in de Grolse brouwerij, en 
een paar jaar bij For Farmers, te hebben 
gewerkt als onderhoudsmonteur, wilde 
Eric van zijn hobby zijn beroep maken. 
Op z’n 50e liet hij zich omscholen tot 
vakbekwaam hovenier. Tijdens het 
wonen in de stad Zwolle heeft Eric ook 
een tijdje in Harderwijk gewerkt bij 
wellnessresort ‘de Zwaluwhoeve’. “Dan 
loop je met de kruiwagen tussen de 
naakte mensen door. Dat is wel even 
vreemd, maar alles went.” vertelt Eric 
lachend. Inmiddels heeft Eric de focus 
gelegd op het verbouwen van hun oude 
boerderijtje.

Het begin van de lange voetbalcarrière 
van Eric vond plaats in Groenlo. Als 
junior kwam hij al bij het 1e van Grol 
terecht. “Toen heb ik op 16-jarige 
leeftijd ook nog een doelpunt gemaakt 
in de kampioenswedstrijd. Dat voelde 
geweldig”.

Na jarenlang bij Grol actief te zijn 
geweest, kwam er in de jaren ‘90 hier een 
abrupt einde aan. Na een kort uitstapje 
naar v.v. Reünie kwamen verschillende 
clubs langs om de middenvelder te 
contracteren. “Zelfs WVC, onder leiding 
van Jan Kemkens, is toen nog bij mij 
geweest.” Uiteindelijk wist de club uit 
Beltrum de middenvelder binnen te 
halen. Hemmie Oolthuis en Bennie te 
Veluwe waren de gegadigden die bij 
Eric langs kwamen. “VIOS speelde toen 
in de hoofdklasse, dat zat nog onder de 
4e klasse, maar ik wist heel goed wat er 
rond liep op de Beltrumse velden. We 
speelden dat jaar met Grol nog tegen 
VIOS, waarbij ik al snel gezien had dat 
zij heel goede voetballers hadden. De 
selectie was dan misschien niet al te 
breed, maar de mentaliteit paste perfect 
bij die van mij”. 

Op de fiets kon Eric van de 
Thorbeckestraat naar de club, waar hij 
de tijd van zijn leven heeft gehad. 

- ERIC BATEN

“In totaal heb ik 26 jaar in eerste elftallen 
gespeeld, waarvan 15 jaar bij VIOS.” 
Waar nog wel van gebaald wordt, is het 
feit dat niet alles eruit gehaald is wat 
erin zat. “We hadden een aantal goede 
spelers die jammer genoeg regelmatig 
geblesseerd waren, waardoor we bijna 
nooit met een vast team konden spelen. 
Dat is jammer, want er zat veel meer in. 
We hadden echt wel een ploeg om 3e 
klasse te kunnen spelen”.

Schaap als verrassing
Op de vraag of Eric nog een herinnering 
heeft aan deze tijd, hoef ik niet lang 
te wachten op een antwoord. “De 
wedstrijd tegen Grol.” vertelt Eric 
met een glimlach. Toen Eric Grol 
verliet, is Grol gedegradeerd en VIOS 
gepromoveerd, met als gevolg dat het 
seizoen daarop Grol-VIOS gespeeld 
werd. “Diegene die hierbij is geweest, 
herinnert het zich nog.” Als verrassing 
werd er een schaap meegenomen door 
de supporters van Beltrum. “Wat een 
geweldige en gekke tijd was dat!” vertelt 
Eric lachend.

Of Eric de wedstrijd zou spelen was 
nog geen zekerheid, want voorafgaand 
werd er nog een spuit in de knie bij 
Eric gezet. “Ik moest hoe dan ook die 
wedstrijd spelen!”. Dat hebben ze ook 
in Groenlo geweten. Na ongeveer 
5 minuten schoot Eric de bal van 
ongeveer 40 meter in de kruising. In 
een plakboek dat Eric mij laat zien 
staat een oud krantenartikel. Hierin 
lees ik hoe Eric dit moment destijds 
verwoordde; “Ik werk en woon in 
Groenlo. Het duel leefde enorm. Als je 
dan zo’n mooie goal scoort, krijg je echt 
de kriebels.” Naarmate de wedstrijd 
vorderde, groeide Grol steeds meer in 
de wedstrijd. Uiteindelijk resulteerde 
het in een 3-2 overwinning voor Grol. 
“Achteraf gezien was dat jammer, maar 
die goal vergeet ik nooit meer.”

Verlangen naar Beltrum
Naarmate het gesprek vordert, komen 
er een tal van anekdotes naar boven 
over trainers, spelers, wedstrijden en 
andere gebeurtenissen die Eric heeft 
meegemaakt. Het ene verhaal nog 
mooier dan het andere. Je zou er een 
boek over kunnen schrijven. “Ik kan nog 
wel uren doorpraten.” laat hij weten.

Nadat Eric op zijn 42e stopte als 
voetballer heeft hij nog even de 
A-selectie getraind, maar uiteindelijk 
voor een korte periode. 

“Ik ben liever zelf bezig met de bal.” Het 
volgen van VIOS gebeurt nog steeds 
tot op de dag van vandaag. Achteraf 
baalt Eric dat hij niet aanwezig was bij 
de laatste wedstrijd van heren 1 in de 
nacompetitie afgelopen jaar. “Ik hoorde 
dat er veel oude bekenden van mij 
waren geweest.” 

Bovendien wordt broer Ronnie trainer 
bij heren 2, dus zal Eric vaker te zien 
zijn in Beltrum. Is het niet op het 
voetbalveld, dan misschien wel op de 
kermis. “Ik sprak laatst met Joris Groot 
Zevert en hij heeft mij laten weten dat 
ik op maandag langs moet komen op 
de kermis. Dat is de mooiste dag heb ik 
vernomen.” 

Naast het over de kermis te hebben 
gehad, is een reünie met oud-
teamgenoten ook ter sprake gekomen. 
“Elk jaar wordt hiervan gesproken, maar 
dat moeten we echt een keer doen!” 
Op het eind van het gesprek vertelt Eric 
mij dat hij al weet wat hij de volgende 
dag gaat doen. “Ik heb 15 jaar niet in dit 
plakboek gekeken, maar morgen ga ik 
er weer eens doorheen bladeren.”

Eric, het was een genoegen om met jou 
een gesprek te mogen hebben. Het ga je 
goed en tot weerziens in Beltrum!
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TRAININGSSCHEMA 2023-2024
(Onder voorbehoud)

DAG TRAININGSTIJD ELFTAL KLEEDKAMER VELD

van tot

Maandag 18.15 19.15 Circuittraining Jongens 1+2+3+4 - Meiden 6 Hoofdveld (links) 

JO8, JO09, JO10, JO11

18.15 19.30 JO12-1 Jongens 7 (links) - Meiden 6 Hoofdveld (rechts) 

18.00 19.30 JO13-1 Jongens 8 - Meiden 9 Trainingsveld

18.30 20.00 JO15-1 Jongens 7 (rechts) - Meiden 9 Trainingsveld

19.30 21.00 JO17-1 5 Hoofdveld (links)

20.00 21.30 JO19-1 3 Hoofdveld (rechts)

Dinsdag 18.30 20.30 Keeperstraining Arie & Harry 3 Hoofdveld

19.30 20.30 Keeperstraining Joris 4, 7 of 8 Hoofdveld

19.45 21.30 Heren 1 8 Veld 2

20.00 21.30 Heren 2 7 Hoofdveld

20.00 21.30 Heren 3 4 Hoofdveld

20.00 21.30 Vrouwen 1 6 Trainingsveld

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Woensdag 18.15 19.15 JO7 3 Hoofdveld (rechts)

18.15 19.15 JO9 ROOD Jongens 8 - Meiden 9 Trainingsveld

18.30 19.30 JO9 GEEL Jongens 8 - Meiden 9 Trainingsveld

18.30 19.30 JO11-1 Jongens 4 - Meiden 9 Hoofdveld (rechts)

18.30 20.00 JO15-1 Jongens 5 - Meiden 9 Hoofdveld (links)

19.30 20.45 Vrouwen 2 6 Hoofdveld (rechts)

19.30 19.30 JO17-1 7 Trainingsveld

20.00 21.30 JO19-1 8 Trainingsveld

20.00 21.30 Heren 4 t/m 9 3 & 4 Hoofdveld (links)

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Donderdag 18.15 19.15 JO8-1 6 Hoofdveld (rechts)

18.30 19.30 JO10-1 Jongens 5 - Meiden 9 Trainingsveld

18.15 19.30 JO12-1 Jongens 7 (rechts) - Meiden 9 Trainingsveld

18.15 19.45 JO13-1 Jongens 7 (links) - Meiden 9 Hoofdveld (rechts)

19.45 21.30 Heren 1 8 Hoofdveld

20.00 21.30 Heren 2 4 Trainingsveld

20.00 21.30 Heren 3 3 Trainingsveld

20.00 21.30 Vrouwen 1 6 Hoofdveld

Survival Heren 1 - Dames 2 Survivalveld

Vrijdag 17.30 18.30 Training Max de Vries Jongens 1 - Meisjes 2 Hoofdveld

18.30 19.30 Talententraining O13 - O19 3 + 4 Hoofdveld

Circuittrainers Keeperstrainers
Jordy Zieverink (Coördinator) Arie Bruijl

Jenneke Abbink Harrie Gunnewijk

Fedde Kasteel Joris Reijerink*

Eize Stevens

Siebe Kasteel Training Keepers
Seb Huinink dinsdag 18.30 - 20.30 uur

Nick Franken *dinsdag 19.30 - 20.30 uur

Vacature

Vacature Circuittraining Circuittraining
Vacature maandag 18.15 - 19.15 uur maandag 18.15 - 19.15 uur

CIRCUIT- EN KEEPERSTRAINERS
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Ons eerste elftal heeft afgelopen seizoen een 
uitstekend resultaat neergezet. Ze hebben 
lang meegedaan om de prijzen. Uiteindelijk 
wisten ze een 2e plaats te behalen en zijn ze in 
nacompetitie in de finale beland. Helaas wisten 
ze, na flink gestreden te hebben, deze wedstrijd 
niet te winnen waardoor ze op het nippertje 
niet zijn gepromoveerd. 

In dit goede seizoen wist keeper Flin Schutten 
(25) zich te onderscheiden met belangrijke 
reddingen en dat maakt dat zijn teamgenoten én 
staf hebben bepaald dat hij zich ‘voetballer van 
het jaar’ mag noemen; iets waar Flin enorm trots 
op is: “het komt niet vaak voor dat een keeper 
gekozen wordt als voetballer van het jaar. “Echt 
een enorme eer!”.

Flin vertelt op zijn 13e met het keepen in 
aanraking te zijn gekomen bij de overgang naar 
een groot veld: “Onze keeper was toentertijd niet 
zo heel groot en ik was zelf een stuk groter, dus 
zo ontstond het idee om mij eens tussen de palen 
te zetten”, zegt hij lachend. Het idee van keepen 
trok Flin wel aan, vanwege de belangrijke rol 
die je speelt binnen een team: “Het leuke is dat 
je het team kan redden waar nodig. Natuurlijk 
lukt dat niet altijd en kan een fout als keeper 
ook fataal zijn, maar dat maakt het voor mij niet 
minder leuk”. 

Flin woont sinds een jaar samen met zijn vriendin 
Michelle in Eibergen en is werkzaam als Retail 
Manager bij Henk Pen Campers & Caravans. In 
2019 kwam Borculose Flin, vanuit VV Reünie, bij 
VIOS terecht om te keepen in het eerste elftal. 
Dit doet hij nog altijd met veel plezier. Volgens 
Flin is de combinatie tussen prestatievoetbal en 
plezier in het team uitstekend. 

Zo zegt hij: “Rond het voetballen hebben we veel 
schik met elkaar, maar zodra we op het veld staan 
wordt er alles aan gedaan om te winnen. Dat is 
iets wat mij zeer goed past”. De gemoedelijkheid 
en betrokkenheid bij de club, en het feit dat 
iedereen zijn steentje wil bijdragen, vindt hij 
prachtig om te zien.

Eén van de mooiste momenten afgelopen 
seizoen was voor Flin de overwinning die 
thuis behaald werd tegen Ulftse Boys. In deze 
wedstrijd werden 2 rode kaarten aan VIOS 
uitgedeeld, maar dankzij veel veerkracht en 
doorzettingsvermogen is het toch gelukt om 
deze wedstrijd te winnen. Het gevoel na afloop 
van deze wedstrijd is onbeschrijfelijk volgens 
hem: “Het mooiste is dan wel te horen van 
de supporters dat dit één van de mooiste 
wedstrijden was die ze ooit hebben gezien. Dat 
geeft dan veel voldoening”. 

Erg mooi vindt hij het dat er zoveel mensen 
betrokken zijn bij de club en bij het team. Laten 
we hopen dat ook komend seizoen de supporters 
weer zo van deze ‘voetballer van het jaar’ en zijn 
teamgenoten kunnen genieten.
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DAGELIJKS BESTUUR
Naam Functie Taken E-mailadres

William Slotboom voorzitter Voorzitter, algemene zaken, PR, 
vrijwilligersbeleid.

voorzitter@viosbeltrum.nl

Wouter te Woerd secretaris Secretariaat, contactpersoon 
scheidsrechters, afvaardiging 
sportcentrale VIOS / KNVB / 
Sportfederratie Berkelland, keepers

secretaris@viosbeltrum.nl

Erik Wolterink penningmeester Financiële administratie, kantine. penningmeester@viosbeltrum.nl

BESTUURSLEDEN
Naam Functie Taken E-mailadres

Robin Klein Falckenborg bestuurslid PR, recreatief voetbal

Benny Krabbenborg vice-voorzitter sociabiliteit, meiden- en 
vrouwenvoetbal

Dominique Abbink bestuurslid vrouwen- en meidenvoetbal

Mirjam Pos bestuurslid vrouwen- en meidenvoetbal en 
sponsoring

JEUGDCOMMISSIE
Naam Functie E-mailadres

Vera Maarse jeugdvoorzitter jeugdvoorzitter@viosbeltrum.nl

Rein Lepping wedstrijdsecretaris jeugd/
afgelastingen zaterdag

wedstrijdsecretaris-jeugd@viosbeltrum.nl

Michel Ballast hoofd opleidingen hoofdopleidingen@viosbeltrum.nl

Bram te Woerd coördinator JO17-JO19

Bart Ribbers coördinator JO13-JO15

Jordy Zieverink coördinator JO10-JO11 -JO12

Ilona Wolters coördinator JO07-JO08-JO09

Carmen te Bogt coördinator meidenvoetbal

Bram Roelvink coördinator activiteiten

OVERIGE
Naam Functie E-mailadres

Iris Groot Zevert vertrouwenscontactpersoon vertrouwenscontactpersoon@viosbeltrum.nl

Marlies Stoteler vertrouwenscontactpersoon vertrouwenscontactpersoon@viosbeltrum.nl

Bennie te Veluwe sportparkbeheer

Marco Heutinck website

Corine Roerdink kledingfonds

Heleen Helmers kledingfonds

Ivo Scharenborg blessurebegeleiding

Jesse Papen wedstrijdsecretaris senioren wedstrijdsecretariaat-senioren@viosbeltrum.nl

Theo Helmers consul theohelmers@gmail.com

Ton Scharenborg Voorzitter SAVV tonscharenborg@hotmail,com

ORGANISATIE VIOS BELTRUM ORGANISATIE VIOS BELTRUM

DAMESCOMMISSIE TECHNISCHE COMMISSIE
Naam Functie Naam Functie

Dominique Abbink commissielid Emiel Koster voorzitter

Joanne Eggink commissielid Michel Ballast commissielid

Annefleur Krabbenborg commissielid Pascal te Bogt commissielid

Daimy Zieverink commissielid Mario Westhoff commissielid

Luke te Woerd commissielid
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VIOS is erg blij met de vele vrijwilligers die actief zijn binnen de club. Zeker gezien het feit dat er naast VIOS natuurlijk nog 
meer zaken belangrijk zijn. Iemand met dit soort meerdere bezigheden is Jesse Papen. Naast het vrijwilligerswerk en een 
vaste baan is hij sinds kort ook ondernemer met zijn eigen bedrijf PapenPrints.

Jesse (26) is geboren en getogen in 
Beltrum. Na zijn schooljaren aan het 
Marianum heeft hij de studie Human 
Resource Management gevolgd. Na 
zijn studie is hij meteen aan het werk 
gegaan, wat ertoe heeft geleid dat 
hij doordeweeks werkzaam is bij ‘In 
Person Uitzendbureau’ te Haaksbergen. 
Hier zorgt hij voor de bemiddeling van 
mensen die werk zoeken en bedrijven 
die mensen nodig hebben.

Bij VIOS is Jesse geen onbekende. 
Hij heeft de jeugd doorlopen als 
keeper en is bij de senioren in heren 
8 terechtgekomen. Helaas is zijn 
voetbalcarrière bij de senioren na 
twee seizoenen gestopt. Mede door 
een lelijke blessure moest Jesse het 
keepen aan iemand anders overlaten. 
Ondanks de blessure is Jesse niet bij de 
pakken neer gaan zitten. Bij het team 
waar hij als junior binnenkwam heeft 
hij het leiderschap op zich genomen, 
toen samen met Erik Wallerbos en Roel 
Goldewijk.

Van het achtste naar het eerste
Sinds afgelopen jaar heeft Jesse heren 
8 ingeruild voor heren 1. De oorsprong 
hiervan heeft plaatsgevonden in het 
café. “Met heren 8 zaten wij bij Dute en 
de jongens van heren 1 zaten er ook. 
Frank Orriëns maakte destijds bekend 
dat hij stopte als leider bij heren 1, 
waardoor er dus werd gezocht naar 
een nieuw iemand voor deze functie. 

Ik kwam met Ruud Westhoff in gesprek 
en zei voor de gein dat ze altijd mogen 
bellen. ”Een aantal weken later werd 
telefonisch contact opgenomen door 
Emiel Koster met de vraag of ik hier nog 
voor open stond.” De keuze voor heren 
1 was echter niet snel gemaakt. “Bij 
heren 8 was ik tevreden en had ik het 
naar mijn zin, maar toen besefte ik me 
ook dat je niet zo vaak gevraagd wordt 
voor deze functie bij heren 1.”

Terugblikkend op zijn eerste seizoen 
bij het vlaggenschip van VIOS beseft 
Jesse dat het heel anders is dan 
bij zijn vorige team. “Het is een 
heel andere mentaliteit.” vertelt hij 
lachend. Daarnaast zijn er ook extra 
werkzaamheden bij gekomen, zoals 
bijvoorbeeld het ontvangen van de 
pupillen van de week. “Maar onderaan 
de streep is er uiteindelijk bij elk team 
één basis, en dat is het plezier waar een 
ieder het voor doet.”

Wedstrijdsecretaris en planner ineen
Naast het feit dat Jesse leider is bij 
heren 1, houdt hij zich ook bezig als 
wedstrijdsecretaris van de senioren. 
“Eerst heb ik een seizoen meegekeken 
met Rob Klein Tuente, onder het mom 
van een snuffelstage.” Vervolgens heeft 
Jesse dit stap voor stap overgenomen, 
wat ertoe geleid heeft dat hij afgelopen 
jaar zelf de touwtjes in handen heeft 
genomen. “Het is een mooie diverse 
rol, waarbij je veel contacten opdoet. 

Je werkt zowel binnen de club als met 
andere clubs veel samen. Hierbij willen 
we ervoor zorgen dat alles zo efficiënt 
mogelijk wordt gepland. “Meestal 
lukt het, maar soms spelen er andere 
factoren mee, bijvoorbeeld het weer.”

PapenPrints is gestart
Als klap op de vuurpijl is Jesse een eigen 
onderneming begonnen aan huis. Met 
PapenPrints wil Jesse zowel binnen als 
buiten Beltrum de mensen voorzien van 
bedrukte kleding. “Ik wilde altijd al iets 
voor mezelf doen.” Daarentegen moest 
het wel aan een aantal punten voldoen. 
“Op een laagdrempelige manier, zonder 
veel kapitaal en zonder al te veel risico.” 
somt Jesse op. “Na een cursus te hebben 
gevolgd heb ik de stoute schoenen 
aangetrokken en ben ik naar de Kamer 
van Koophandel gegaan.” Naast het 
bedrukken van kleding kan er in overleg 
ook een logo ontworpen worden. Met 
mooie opdrachten in het verschiet zijn 
de avonduren dan ook goed gevuld.

Terugkomend op de functies die 
Jesse bekleedt, beseft hij dat bij VIOS 
alles goed voor elkaar is. “Gezien de 
vrijwillige bereidheid van mensen en 
het verenigen binnen de club, mogen 
we heel blij zijn hoe het bij VIOS loopt. 
Als je om ons heen kijkt, denk ik dat we 
trots mogen zijn hoe we met onze club 
ervoor staan.”

SCHEIDSRECHTERS
Scheidsrechters 2023 - 2024

- Arnold Groot Severt
- Bob Hartjes
- Brent Nijhuis
- Clemens Wiegerinck
- Hennie Bokstart
- Leo Groot Zevert
- Luc Nijhuis
- Maurice Piepers
- Michel Ballast
- René Orriens
- Richard Stortelder
- Richard Wallerbos
- Rob Klein Tuente
- Rogier Piepers
- Siem Stevens
- Stan Lankveld
- Tom Ratering
- Ton Scharenborg
- Tonnie Roelvink
- Wouter te Woerd
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Vele kinderen dromen er van: Later bij FC Twente op het veld van de Grolsch Veste staan. Nick Klein 
Nijenhuis (35) uit Beltrum lukte het, maar niet als profvoetballer. Ondanks het feit dat Nick een goede 
keeper voor VIOS is geweest, waarbij hij ook 1 jaar onder de lat stond bij VIOS 1, speelt hij dus niet 
op een hoger niveau. Na een aantal jaren bij lagere teams van VIOS, is Nick ondertussen gestopt met 
voetballen, mede door zijn werkzaamheden: Groundsman bij FC Twente.

Na de hoveniersopleiding en 5,5 jaar als 
hovenier te hebben gewerkt, was Nick 
negen jaar werkzaam bij een golfbaan 
in Winterswijk, waar hij het terrein 
onderhield. Toen hij bij FC Twente een 
vacature voor “Groundsman” voorbij 
zag komen, solliciteerde hij en werd 
aangenomen. “Voetbal is toch meer 
mijn sport dan golf haha, daarnaast ben 
ik  FC Twente supporter, dus een mooie 
kans!”, zo geeft Nick aan. 

Inmiddels is hij ongeveer 1,5 
jaar werkzaam  bij FC Twente als 
Groundsman, maar anders dan 
bij de golfbaan is het wel. “Bij de 
golfbaan moesten we 50-55 hectare 

onderhouden, hier gaat het 

eigenlijk om een paar voetbalvelden, 
maar is het veel meer werk.”

Nick werkt in een team van drie 
personen, de Fieldmanager en twee 
Groundsmen. Samen zijn zij niet alleen 
verantwoordelijk voor het veld in de 
Grolsch Veste, maar ook alle velden op 
het trainingscomplex van FC Twente 
in Hengelo, grenzend aan het Fanny 
Blankers-Koen Stadion. 

“Er zijn vier natuurgrasvelden, waarvan 
eigenlijk twee voor de 1e selectie. Een 
veld is omheind voor besloten trainingen 
en een veld met veldverwarming. 

Verder een wedstrijdveld en nog een 
revalidatieveld. Daarnaast nog twee 
kunstgrasvelden, waar met name de 
jeugd gebruik van maakt, of de 1e 
selectie als ze in het weekend ook op 
kunstgras moeten spelen”, zo vertelt 
Nick. 

Veel werk van Nick gaat zitten in het 
maaien van de velden, wat tijdens het 
groeizame weer, ongeveer de periode 
april tot en met oktober, elke dag 
gebeurd. Zijn persoonlijke agenda, 
dus ook de vrije dagen die hij heeft, 
worden gedeeltelijk bepaald door het 
speelschema van FC Twente.

Vroeg uit de veren
Een wedstrijddag is niet alleen voor de 
spelers het moment om in topvorm 
te zijn, maar dat geldt ook voor de 
groundsman en het veld. Nick: “Op een 
wedstrijddag zijn we 8 à 9 uur voor de 
aftrap aanwezig in het stadion. Dat lijkt 
vroeg, maar we maaien het veld zowel 
in de lengte en als laatst in de breedte. 
Hierdoor krijg je de mooie banen op 
tv te zien. Het geeft wel een kick als je 
de strakke blokken en lijnen op tv ziet 
haha!” Naast het maaien, dat 3,5-4 uur 
in beslag neemt, moet er ook belijnd 
worden, goals worden geplaatst, dug-
outs klaargemaakt. 

Eigenlijk alles wat er binnen de boarding 
is, valt onder hun verantwoordelijkheid. 
Volgens afspraak van de KNVB 
moeten drie uur voor de aftrap, de 
werkzaamheden gereed zijn. 

“Ook ESPN komt een uur of vier voor 
de aftrap met een vrachtwagen vol 
materiaal om alles op te bouwen, zoals 
bijvoorbeeld de camera’s voor de VAR. 
Dus we hebben de tijd vaak wel nodig. 
Bij een wedstrijd op zondag om 12.15u 
kan dit betekenen dat ik in de winter om 
5 uur ’s ochtends, terwijl het nog donker 
is buiten, het veld begin te maaien”, 
aldus Nick.

Aangepast schoeisel
Naast de dagelijkse werkzaamheden 
rondom het veld, heeft Nick de 
afgelopen 1,5 jaar ook te maken gehad 
met wat ‘uitdagingen’, zoals hij ze zelf 
noemt. “Een paar maanden terug 
hebben we binnen een week het veld 
compleet moeten vervangen. Dat veld 
lag er al een paar jaar in, maar binnen 
een week werden er twee wedstrijden in 
de stromende regen gespeeld. De ‘bak’, 
waar het veld in ligt, kon de hoeveelheid 
water niet aan, waardoor de toplaag 
erg beschadigde. We hebben de keus 
gemaakt om het hele veld te vervangen. 
Aangezien de zondag erop alweer een 
thuiswedstrijd tegen FC Utrecht op de 
planning stond, zat er wel enigszins 
druk achter”, zo vertelt Nick. 

De hele week werd er dag en nacht 
gewerkt, zodat de eerste selectie er op 
de zaterdag op kon trainen, om een 
gevoel te krijgen bij het veld. Helemaal 
top was het veld die zondag nog niet, 
maar er werd gewonnen, dus na afloop 
waren er louter complimenten voor de 
Fieldmanager en de Groundsmen. Niet 
altijd zijn de commentaren positief, zo 
geeft Nick aan: “Soms hoor je ook in de 
media, of tijdens het commentaar bij 
de wedstrijd: Goh, het veld lijkt glad of 
slecht, want de spelers glijden uit. Maar 
wat dan niemand weet, is dat de meeste 
spelers bij natte omstandigheden, op 
“pinnen” spelen, maar dat bijvoorbeeld 
Vaclav Cerny, altijd op kleine nopjes 
speelt in verband met zijn slechte knie. 
Ja, dan kan het voorkomen dat je wel 
eens uitglijdt.”

UEFA nog strenger
In juni van dit jaar werden er in de 
Grolsch Veste, ook twee Nations 
League wedstrijden gespeeld. Prachtige 

wedstrijden, maar een hele operatie, 
waarbij het stadion eigenlijk volledig 
overgenomen werd door de UEFA. Een 
leuke ervaring, maar heel anders dan 
bij een ‘normale’ eredivisiewedstrijd, 
vertelt Nick: “De UEFA laat helemaal 
niets aan het toeval over. Normaal 
hebben we bijvoorbeeld een kalkwagen 
voor de belijning. Voor deze wedstrijd 
moesten we er minimaal drie hebben 
staan, terwijl we er normaal maar 
twee hebben, een in Enschede en een 
in Hengelo haha!” Een heel team van 
de UEFA kwam maanden van tevoren 
al om alles te checken en te bekijken. 
Niets werd hierbij uitgesloten. Zo 
werden bijvoorbeeld de aanrijroutes 
van de spelersbussen bij het stadion 
geoefend, werd de LED-boarding 
3-dubbel afgezekerd, mochten Nick 
en zijn collega’s niet op de grasmaaier 
zitten, maar moesten ze er achter lopen 
en moesten ze door een beveiliging 
vergelijkbaar met Schiphol om op hun 
eigen werkplek te komen. “Maar er zijn 
2 prachtige wedstrijden gespeeld met 
Spanje – Italië en Nederland – Italië. 
In deze topwedstrijden zie je toch 
ook meer schade aan het veld na de 
wedstrijd. Bonucci en Morata lijken dan 
wel beesten op het veld”, zo lacht Nick.

VIOS - FC Twente?
Heel veel contact met de spelers en 
staf heeft Nick niet. Maar met Ron 
Jans werd er bij het koffieautomaat 
wel eens bijgepraat en ook de spelers 
weten hen wel te vinden als het nodig 
is. “Dan vinden ze tijdens de warming-
up het veld wat droog, en vragen ze of 
we even wat langer willen sproeien. Na 
de wedstrijd komen bijvoorbeeld Ricky 
van Wolfswinkel, Michel Vlap en Vaclav 
Cerny (vorig seizoen) ons altijd even 
bedanken voor de fijne grasmat. Toch 
een leuke waardering.” 

Op de vraag of Nick nog tips heeft voor 
de “Ondergrondse” van VIOS, is hij 
duidelijk: “Ze zijn heel goed bezig met 
hun team. Ik denk dat er de laatste 
jaren een behoorlijke vooruitgang is 
geweest. Nu ligt er zelfs in de winter een 
strakke mat op het trainingsveld. Het 
lijkt me wel mooi als FC Twente in de 
voorbereiding een wedstrijd tegen VIOS 
komt voetballen en dat ik dan samen 
met de Ondergrondse het veld in orde 
mag maken!”. 

Namens VIOS: Gooi maar eens een 
balletje op Nick!

“Op een wedstrijddag 
zijn we 8 à 9 uur voor 
de aftrap aanwezig in 

het stadion”
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Deze zomer is kantine De Spilsoos verbouwd. De financiering hiervan wordt onder andere ondersteund 
door VIOS Handbal. De dames van de handbal zijn regelmatig in de kantine te vinden, vaak in gezelschap 
van hun coach Edwin Hoitink, binnen het team beter bekend als ‘coach Eddy’.

Edwin, inmiddels 60 jaar, is geboren 
en getogen in Beltrum. Samen met 
zijn ouders, zusje en drie broers heeft 
hij hier een groot deel van zijn leven 
doorgebracht. Als kind is hij bij VIOS 
begonnen met voetbal, maar toen 
hij een keer van achteren hard werd 
geschopt door teamgenootje Bertie 
Krabbenborg, was dit voorbij. Edwin 
wilde graag terugschoppen, maar daar 
stak trainer Gerard Ribbers een stokje 
voor. 

Dat hij niet terug mocht schoppen vond 
hij wel zó oneerlijk! Gerard stuurde hem 
van het veld en als reactie zei Edwin: 
“Als je me nu wegstuurt kom ik nooit 
meer terug!”. Weggestuurd van het veld 
ging hij linea recta naar huis. Edwin: 
“Ik moest van mijn vader eigenlijk het 
seizoen afmaken, maar ik was een 
eigenwijze Hoitink en ik heb nooit meer 
één stap op dat voetbalveld gezet!”. 

In plaats daarvan kwam Edwin via 
schoolhandbal in aanraking met de 
sport handbal. Hier bleek een echte 
passie uit te ontstaan. Jarenlang heeft 
hij zelf de sport beoefend bij VIOS en 

later bij HV Erix in Lichtenvoorde. Toen 
de jeugdafdeling van VIOS zonder 
trainer kwam te zitten en Edwin het 
jammer zou vinden als VIOS geen 
handbalafdeling meer zou hebben, 
heeft hij zich aangeboden als trainer 
van de jeugd. Door leegloop bij de jeugd 
naar voetbal toe, is hij later begonnen 
met het geven van training bij het 
damesteam van VIOS. “Ik heb het altijd 
al leuk gevonden om mensen dingen 
te leren en ze beter te maken, dus het 
geven van training was een logische 
stap”, zegt hij. 

In 1992 is hij verhuisd naar 
Lichtenvoorde, maar bij VIOS handbal 
is hij altijd gebleven. Met veel 
enthousiasme en fanatisme staat Edwin 
iedere donderdagavond in de sporthal 
klaar om de dames weer een leuke en 
leerzame trainingsavond te bezorgen. 
Dat hij een fanatiekeling is blijkt ook 
uit het feit dat hij niet alleen de dames 
van voetbal traint, maar ook de jeugd 
van HV Erix én wedstrijden fluit als 
scheidsrechter. 

Intussen is Edwin alweer 12 jaar trainer 
en ruim 40 jaar lid van VIOS. Op de 
vraag wat hij er het leukst aan vindt, zegt 
hij met een grote glimlach: “De sfeer 
binnen het team is heel goed. De jongste 
uit het team is 23 jaar en de oudste 60 
jaar, waarvan ook een moeder met haar 
dochters in hetzelfde team. Maar het 
klikt goed onderling en daar wordt het 
spel ook beter van. Heel leuk om dit nog 
altijd vooruit te zien gaan”. Daarnaast 
weten ze ook goed hoe ze samen een 
feestje moeten bouwen, zo waren ‘zijn 
dames’ onlangs ook aanwezig op zijn 
60-jarige verjaardagsfeest en werd er 
fanatiek samen gedanst. “Geweldig 
toch!?” lacht hij. 

“Talent is mooi, maar een positieve 
sfeer is net zo belangrijk voor een goed 
lopend team”, en daar weet Edwin alles 
van. Ook het komende jaar blijft Edwin 
coach van het damesteam van handbal, 
dus we zullen hem vast nog vaak in de 
vernieuwde kantine zien.

Sinds vorig jaar stond er een vacature open voor voorzitter in het 
jeugdbestuur. Deze vacature is opgevuld door de enthousiaste Vera 
Maarse. Tijd om kennis te maken met deze nieuwe aanwinst.

Al een tijdje had de 23-jarige Vera het 
idee om iets voor VIOS te gaan doen, 
maar vanwege haar onregelmatige 
werk is het geven van training op een 
vaste avond lastig te plannen. Toen 
ze in de eerste instantie hoorde dat 
de jeugdcommissie op zoek was naar 
een nieuwe coördinator, was ze hierin 
direct geïnteresseerd. Na een half jaar 
meekijken en contacten oppakken 
met het hoofdbestuur is ze benaderd 
voor het voorzitterschap. Daarmee is 
ze sinds begin 2023 de trotse nieuwe 
voorzitter van het jeugdbestuur van 
VIOS geworden.

“Ik vind het leuk om te organiseren, 
dingen te regelen en orde te houden in 
zaken. De functie als voorzitter past mij 
daarom ook wel”. In haar dagelijks leven 
werkt Vera als persoonlijk begeleider 

bij SIUS op een woonvoorziening voor 
mensen met autisme. “Voor deze 
mensen is overzicht erg belangrijk. Dit 
probeer ik ze te bieden als begeleider”. 

Deze kennis en ervaring kan ze nu dan 
ook goed koppelen aan haar functie 
als voorzitter.  Als voorzitter zorgt Vera 
ervoor dat alles geregeld is voordat 
de vergadering start, maar ook tijdens 

de vergadering is ze de voorzitter en 
zorgt ze ervoor dat de tijd bewaakt 
wordt. Vanuit de jeugdcommissie 
is Vera het aanspreekpunt voor het 
hoofdbestuur. 
Daarnaast schrijft ze stukjes voor op 
de website en helpt ze met activiteiten 
waar ze aanwezig kan zijn. “Voor 
de jeugdspelers en hun ouders 
zijn de coördinatoren het eerste 
aanspreekpunt, maar bij vragen 
mogen ze mij natuurlijk ook altijd 
aanspreken”, aldus Vera. 

Zelf heeft Vera bij VIOS al een aardige 
carrière achter de rug. Zo is ze in de 
E’tjes begonnen met voetballen bij VIOS 
en momenteel is ze onderdeel van het 
eerste elftal van het damesvoetbal. 
Toen Vera op voetbal ging, waren er 
veel meiden van dezelfde leeftijd die 
ook gingen voetballen, daarom heeft 
ze nooit tussen de jongens gevoetbald, 
iets wat ze achteraf best een beetje 
jammer vindt: “ik denk dat ik ook heel 
veel had kunnen leren als ik tussen de 
jongens had gevoetbald. Daarom vind 
ik het ook mooi dat er bij de jeugd van 

VIOS nu wordt ingestoken op gemengd 
voetbal”. 

Dat jong en oud elkaar ontmoet en zich 
kan vermaken bij VIOS is erg belangrijk 
voor Vera, zo zegt ze: “ik zie VIOS als een 
warme, gezellige en vooruitstrevende 
club waar bijvoorbeeld ook meerdere 
vrouwen zijn betrokken in het 
bestuur, dat is lang niet overal zo 
vanzelfsprekend”. 

Door het zoeken van meer verbinding 
tussen de verschillende afdelingen in 
de sportfederatie, kunnen krachten 
gebundeld worden, en daar is VIOS erg 
goed in volgens Vera. 

Op de vraag of ze nog iets wil meegeven 
zegt ze: “Als Beltrum mogen we trots zijn 
op VIOS, maar het is ook belangrijk om 
in te zien dat dit alleen behouden kan 
blijven als iedereen zijn of haar steentje 
bijdraagt”. 

“Het is ook belangrijk om 
in te zien dat dit alleen 
behouden kan blijven 

als iedereen zijn of haar 
steentje bijdraagt.”

VERA MAARSE
Nieuwe voorzitter jeugdbestuur
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JO07-1

JO08-1

SPONSOR

SPONSOR

KADER JO07

KADER JO08

1 Dani Dute 5 Vince Tuinte

2 Duuk Hemmink 6 Fijs de Jong

3 Ian Hofstede 7 Tygo Nijhuis

4 Lent Hummelink 8 Broez ten Have

1 Boaz Klein Gunnewiek 6 Sam Klein Gunnewiek

2 Jack Klein Gunnewiek 7 Sep Pasman

3 Luc Landman 8 Siem Nijenhuis

4 Morris Schonewille 9 Tijn Onstenk

5 Noud Ribbers

Naam Functie Informatie
Roxy Lankveld Trainer Trainingen: woensdag 18.15 - 19.15 uur

Quinty Lankveld Trainer Thuiswedstrijden: 11.30 uur

Anouk Mensink Trainer

Naam Functie Informatie
circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Wander Maarse Trainer                        donderdag 18.15 - 19.15 uur

Nout Ribbers Trainer Thuiswedstrijden: 11.00 uur

Mark Nijenhuis Leider

Mark Ribbers Leider

Martijn Klein Gunnewiek Leider

JO09 ROOD

JO09 GEEL

SPONSOR

SPONSOR

KADER JO09 ROOD

KADER JO09 GEEL

1 Boet Orriens 6 Max Wiegerinck

2 Bram Pasman 7 Mijke te Morsche

3 James Stevens 8 Nienke Schilderink

4 Lars klein Gunnewiek 9 Sten Wiegerinck

5 Loek Massop

1 Seb Hofstede 5 Jidde de Jong

2 Jill Middelhuis 6 Boaz Haarlink

3 Odin Ballast 7 Kjeld Haarlink

4 Mats Winkelhorst 8 Tijn Luttikhold

Naam Functie Informatie
circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Britt kuijpers Trainer                        woensdag 18.15 - 19.15 uur

Carmen Hassink Leider Thuiswedstrijden: 09.30 uur

Elard Klein Gunnewiek Leider

Mascha Scharenborg Leider

Marike Haarlink Leider

Marloes Middelhuis Leider

Naam Functie Informatie
circuit Trainer Trainingen: maandag 18.15 - 19.15 uur

Dide Huinink Trainer                        woensdag 18.30 - 19.30 uur

Jikke Huinink Trainer Thuiswedstrijden: 11.00 uur

Hilke Heezen Leider

Lotte Ballast Leider
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JO10-1 KADER JO10-1 

SPONSOR

1 Joep Groot Zevert

2 Lasse Groote Haar

3 Noud Klein Gunnewiek

4 Nouk Roerdink

5 Rens Wiegerinck

6 Sen Bennink

7 Sim Stroet

8 Stijn Groot Zevert

Naam Functie
circuit Trainer

Nick Heutinck Trainer

Corinne Stoteler Leider

Ilona Wolters Leider

Jasper Klein Gunnewiek Leider

Training maandag 18.15 - 19.15 uur

donderdag 18.30 - 19.30 uur

Thuiswedstrijden 09.30 uur

JO11-1 KADER JO11-1 

SPONSOR

1 Dex Ballast

2 Jelte Lievestro

3 Jent Lensink

4 Jibbe Haarlink

5 Luca Ballast

6 Mads Wilderink

7 Sem Stoverink

8 Tess Middelhuis

9 Tygo Ars

Naam Functie
circulatie Trainer

Stijn Berentsen Trainer

Mariëlle Broshuis Leider

Mike Ballast Leider

Nick Ars Leider

Training maandag 18.15 - 19.15 uur

woensdag 18.30 - 19.30 uur

Thuiswedstrijden 09.30 uur
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JO12-1

 JO13-1

KADER JO12-1 

KADER JO13-1 

SPONSOR

SPONSOR

1 Donny van de Kamer 

2 Femke Groot Zevert

3 Hidde Franken

4 Jens Roerdink

5 jorn Groote Haar

6 Lotte Brinks 

7 Mathijs Jansen

8 Merle Wiegerinck

9 Tim Klein Gunnewiek

10 Wout Schilderinck

11 Wytse Baks

1 Douwe Koster

2 Dycke Dibbelink

3 Flynn Heutinck

4 Jade Koster

5 Jorn Wiegerinck

6 Jullian Luttikhold

7 Jurre Luttikhold

8 Kenji Ballast

9 Naomi Reijerink

10 Nienke Groot Zevert

11 Niké Groot Zevert

12 Stijn Klein Gunnewiek

13 Stijn te Bogt

14 Tiese Koster 

Naam Functie
Jasper te Boome Trainer

Stefan Schilderinck Leider

Vacature Trainer

Training maandag 18.15 - 19.15 uur

donderdag 18.15 - 19.30 uur

Thuiswedstrijden 09.30 uur

Naam Functie
Loek te Woerd Trainer / Coach

Ties Maarse Trainer / Coach

Niels Koster Leider

Edward Heutinck Leider

Training maandag 18.00 - 19.30 uur

donderdag 18.15 - 19.45 uur

Thuiswedstrijden 11.00 uur

Hij staat al jaren op dezelfde plek om te kijken naar VIOS 1. Samen 
met trouwe medesupporters, Adriaan, de Johnny’s en Frans volgt 
hij al meer dan 20 jaar de verrichtingen van ons vlaggenschip. In 
gesprek met Willy Stoverink. Hij vindt de gemiste promotie geen 
ramp en steekt graag de handen uit de mouwen.

De mooiste wedstrijden? “Dat waren de 
promotiewedstrijden en dan met name 
die tegen Reünie en KSV. “Terwijl de 
wedstrijd vijf jaar geleden in Keijenborg 
mij nog bijzonder helder op netvlies 
staan.” Willy Stoverink haalt ze zo uit het 
geheugen tevoorschijn. “Zo mooi als die 
goal van Ruud Westhoff in Keijenborg 
heb ik ze nog niet vaak gezien!”

Het waren zijn net voetballende zoons 
Luc en Bas die pap aanmoedigden 
om samen naar het eerste te gaan 
kijken. “De jongens zijn afgehaakt en 
ik ben gebleven.“ Zijn gezicht straalt 
als hij vertelt over VIOS. Anekdotes 
worden opgerakeld en zijn actieve 
voetbalperiode in VIOS 8 komt aan 
bod. Hij spreekt over meer dan 40 
jaar geleden toen alleen VIOS 1 nog 
gesponsorde club trainingspakken had. 

“VIOS 1 kreeg een nieuwe sponsor en de 
afdankertjes gingen naar het tweede. 
Wij overtroefden de selectie elftallen 
met moderne trainingspakken van 
Teune van de Köster. 

Hij schonk er ook nog voetbaltassen 
bij!” De namen van het kornuitenteam 
worden opgedreund, Jan Hellebarg, Jos 
Krabbenborg, Karel Beijer, Paul Hoitink 
en het gaat maar door.

Inzet een voorwaarde
Dit seizoen zag Willy mooie dingen bij 
VIOS 1. Hij roemt de jonge talenten 
Raun te Bogt en Tom Walterbos. Vooral 
de inzet van Raun kan hem bekoren. 
Willy houdt sowieso van inzet, waarbij 
de soms straffe overtredingen van 
Freek Helmers en Douwe ten Have als 
noodzakelijk ziet. Van de ontwikkeling 
van Ynse Hoitink geniet hij en hij ziet 
Raoul Groot Zevert graag zo snel 
mogelijk terug in de hoofdmacht. 

Dat de promotie op een haar na is 
misgelopen heeft de trouwe supporter 
wel vrede mee. “Als je naar de derde 
klasse wil moet je dat in de competitie 
afdwingen.” Hij ziet kansen voor volgend 
seizoen omdat de ontwikkeling van 
VIOS het best tot zijn recht komt tegen 
sterkere tegenstanders en die zijn er na 
de aangescherpte promotie/degradatie 

regeling volop. Dit jaar zag je dat men te 
vaak niet ‘vol gas’ hoefde. “Gemakzucht 
sluipt er dan in. Dat zie je als men snel 
op voorsprong komt.”

Eerlijkheidshalve geeft Willy toe dat hij 
en zijn medesupporters weleens het 
begin van de tweede helft mist. “We 
hebben in de rust een vaste hoek aan de 
bar en omdat we geen extra lange rij bij 
de koffiebar willen, bestellen wij maar 
een biertje. Vromme jongens bunt weej 
en gunt anderen op tied de koffie.” Het 
gaat er dan gezellig aan toe. “D’r wordt 
völle praot en weinig gezegd!” Overigens 
herkent hij dit ook van de nazit van het 
mannenkoor op woensdag waar soms 
de wedstrijd van zondag uitvoerig wordt 
nagesproken.

Met shovel en bezem
Willy is geen stilzitter en als je hem 
vraagt dan is hij er. Dat bewees hij 
al als jeugdleider. Toen zoon Luc op 
voetbal ging, vroeg Jan Bouwmeesters 
hem al naar een rol als leider. Hij hield 
de boot aanvankelijk af, “Kom maar 
terug als de volgende ook op voetbal 
gaat.” Twee dagen nadat Bas zich had 
aangemeld stond Jan al op het erf. Willy 
hield woord, maar koos ervoor om geen 
leider te worden van zijn eigen jongens. 

Met Leo Groot Zevert en Clemens 
Wiegerinck werd hij jarenlang leider van 
diverse E-teams. Hij herinnert zich nog 
dat Han Helmers ooit bij hem kwam. 
Han wilde keeper worden omdat hij dat 
minder hoefde te lopen. “Ku’j toch neet 
veurstellen a’j Han no zo zeet ösen!” 

Vrijwilligerswerk vindt Willy een 
voorwaarde voor een leefgemeenschap 
als Beltrum. Met de shovel van broer 
René zorgt Willy er maandelijks voor 
dat het Beltrumse oudpapier in de 
containers komt en met de kermis hoort 
hij tot de veegploeg die iedere maandag, 
dinsdag en woensdagmorgen om 6 uur 
het terrein schoonveegt. Overigens was 
Willy jarenlang lid van het kermiscomité 
en maakte mee dat de kermis werd 
verplaatst vanuit het centrum naar de 
plek aan de Avesterweg van nu. “Met alle 
regelgevingen van nu, een belangrijke 
zet.”

Volgend seizoen staat Willy weer met 
zijn maten langs de lijn. “Ik hop dat 
het wear net zo drok wordt as veur de 
Corona, het voetballen is zeker neet 
minder geworden!” 
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JO15-1 KADER JO15-1

SPONSOR

Naam Functie
Hugo te Woerd Trainer

Coen te Woerd Trainer

Bart Ribbers Leider

Brent Nijhuis Leider

Iwan Wolterinck Leider

Steffen Berentsen Leider

Training maandag 18.30 - 20.00 uur

woensdag 18.30 - 20.00 uur

Thuiswedstrijden 13.00 uur

1 Boris Maarse 9 Rick Ballast

2 Duuk Wolterink 10 Ser Wouters

3 Fedde Dibbelink 11 Siem Pasman

4 Ise Pasman 12 Sietse Franken

5 Kay Wolterink 13 Sven Heutinck

6 Lenn Wilderink 14 Thom Ribbers

7 Marlou Reijerink 15 Tiem te Morsche

8 Nout Ribbers 16 Wout Stoteler

Nieuwe gezichten in kantine ‘de 
Spilsoos’ op sportpark ‘de Sonders’. 
Naast Irma Klein Tuente, samen met 
John Wolterink kantinebeheerder, 
zijn ook Dani, Jikke en Mees deze 
zaterdagochtend aanwezig. Pubers 
met een lichte beperking. Nieuwe 
kantinemedewerkers? Tijd voor een 
ontmoeting en voor duiding.

Achtergrond
Vanuit de Raad van Overleg Beltrum 
loopt er een vrijwilligersproject met 
de naam LEEFF!. Dit staat voor: Lach, 
Eerlijk, Enthousiast, Fijn & echt een 
Feest! Wat zou het mooi zijn als…, 
iedereen in Beltrum mee kan doen! Één 
van de doelgroepen wordt gevormd 
door genoemde personen. 

Op de basisschool komen de kinderen 
vaak normaal mee zo geven ouders 
aan. Zeker klasgenoten en buurjongens 
en buurmeisjes groeien samen op 
en hebben een natuurlijke manier 
gevonden om met de verschillen om te 
gaan. Na deze schooltijd wordt het vaak 
moeilijker en wordt de afstand groter. 

Voor ouders en opvoeders een punt 
van zorg. Ook deze kinderen verdienen 
een plek in de maatschappij en moeten 
gewoon mee kunnen doen!. Net als 
andere jongeren in puberteit moeten 
zij zich ontwikkelen, zelfvertrouwen op 
doen en grenzen verleggen. Het TV-
programma  ‘Down the Road’ is een 
succes en laat ook mooie voorbeelden 
zien.

Samenwerking
Na het vertrek van Thijs te Brake heeft 
Irma Klein Tuente invulling gegeven 
aan de rol van kantinebeheerder. 
Opgegroeid in Hengevelde en 
afkomstig uit een gezin met affiniteit 
met vrijwilligerswerk, alweer jaren 
woonachtig in Beltrum. Haar ouders 
waren actief bij de plaatselijke 
voetbalclub WVV ’34. Man Rob, was 
jarenlang wedstrijdsecretaris bij vv VIOS 
B. en zoon Rick was dit jaar voor het 
eerst leider bij het jeugdkamp van ‘de 
Flierefluiters’. 

Samenwerken wordt van huis uit 
meegegeven en zo kwam Irma in contact 
met Odette Papen, moeder van Jikke ten 
Have. Tijdens een informatieavond over 
de Dorpendeal raakten zij in gesprek. 
Irma zocht nog vrijwilligers voor de 
zaterdagmorgen en wat zou het mooi 
zijn wanneer jongens en meiden als 
Dani, Jikke en Mees op zaterdagochtend 
mee werken in de kantine, invulling 
geven aan LEEFF! 

Een gast: ‘Wat ruikt het hier lekker?
Dani: dat zijn saucijzenbroodjes en die 
zijn heel lekker!

Iedere derde zaterdag van de maand 
staan Dani, Jikke en Mees nu op het 
rooster gepland. Hierbij is er ook 
medewerking van José te Woerd en 
Miranda Ribbers. Maar Irma wil zeker 
zelf nog voor begeleiding zorgen. Ze is 
enthousiast en vindt het geweldig!

Nieuwe impulsen 
Het is één van de nieuwe impulsen 
die samen gaat met verandering. 
Beltrum breed zijn er overigens meer 
nieuwe impulsen. Wat zou het mooi 
zijn wanneer Dani, Jikke en Mees ook in 
de toekomst in Beltrum kunnen blijven 
wonen. Plannen zijn gemaakt.

De pastorie bij zorgcentrum ‘de 
Hassinkhof’ is verkocht. Onder regie 
van Marga Klompé, Pro Wonen, 
SIUS en Wonen als Thuis zijn nieuwe 
ontwikkelingen gestart. Doel is 
nieuwbouw van 16 wooneenheden. 
Niet alleen voor Dani, Jikke en Mees 
maar ook voor Adriano, Ben, Danique, 
Gijs, Mart, Sancha en Steffen. Ook zij 
zijn opgegroeid in Beltrum en willen 
er graag blijven wonen. Ook een grote 
wens van de ouders welke al jaren bezig 
zijn om invulling te vinden. Nu lijkt het te 
gaan lukken nu de voormalige pastorie 
is aangekocht. 

Wat zou het mooi zijn!

CONTACT
Heb je ook goede ideeën voor LEEF!, 

neem dan contact op met 
Chantal Papen via: 

dorpsverbinderbeltrum@gmail.com 
of via 06-22678211
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Gaat de wedstrijd vandaag door?
Voetballen doen we buiten en daarbij 
zijn we afhankelijk van weersinvloeden. 
Afgelastingen proberen we ruim 
van tevoren te voorspellen. Consul 
Theo Helmers volgt hiervoor bijna 
dagelijks de conditie van de grasmat 
en de belastbaarheid. Groei en 
seizoensinvloeden spelen hier mee. 
Op zaterdagmiddag wordt mede aan 
de hand van de weersvoorspellingen 
een 98% inschatting doorgegeven aan 
wedstrijdsecretaris Jesse Papen. De 
leiders staan met hem in verbinding.
De jeugdwedstrijdsecretaris Rein 
Lepping neemt voor zaterdag i.o.m. 
de coördinatoren de beslissing voor 
afgelastingen. Voor uitwedstrijden zijn 
we afhankelijk van andere verenigingen.

Over het doorgaan van een training 
beslist de trainer. Zo kan zij/hij mogelijk 
bij natte omstandigheden de training 
aanpassen of uitwijken naar betere 
stukken op de velden. Alles op basis 
van eigen gezond verstand en in nauw 
overleg met andere trainers. Ervaring 
leert dat men samen tot praktische 
oplossingen komt.

Zuinig met energie
Laat in de wintermaanden de 
veldverlichting niet onnodig branden. 
Ontsteek geen verlichting die voor een 
training niet nodig is. Zorg ervoor dat 
bij het verlaten van de kleedkamers de 
verlichting uit is. Zo besparen we samen!

Technische commissie
Terug van weggeweest is de technische 
commissie. Samengesteld uit leden met 
kijk op voetbal. In opdracht van bestuur 
bewaken zij het functioneren van het 
technisch kader. Bij wijzigingen in het 
kader starten zij de werving.

Help ons verbeteren
Via, via horen we vaak en natuurlijk nooit 
direct, “Ik heb goede ideeën en wil VIOS 
graag helpen, maar ze vragen me niet.” 
Om er dan ook nog achteraan te roepen, 
“Zie snapt er ok niks van!” Wij vinden dit 
mooi en beschouwen kritiek nog steeds 
als gratis advies! Toch roepen we op 
om direct met het bestuur in contact te 
treden. Wij houden van transparantie 
en zijn er vóór de leden. 

Misschien ben jij wel de bestuurder 
van morgen. Halen en brengen, 

daar houden we bij VIOS van. Maak 
kenbaar wat je binnenskamers hoort. 
Suggesties of vragen? Mail secretaris@
viosbeltrum.nl

Jouw netwerk kan ons helpen
Voor bedrijven is clubsponsoring 
een bewijs van maatschappelijk 
verantwoord ondernemen en kweekt 
goodwill. Met meer dan 12.000 unieke 
regelmatige sitebezoekers en over 
de 2500 verschillende bezoekers per 
maand op ons sportpark hebben we 
zeker wat te bieden. Durf contact met 
ons te zoeken. (Ton Scharenborg, 
William Slotboom of Ivo Spilman) Samen 
gaan we zoeken naar maatwerk.
Vergeet niet dat alle leden dagelijks 
in verbinding staan met potentiële 
sponsoren. Sponsoring wordt 
tegenwoordig ook vaker gebruikt om 
goede medewerkers te werven. Wat dat 
betreft is men bij VIOS zeker aan het 
juiste adres. Durf te vragen!

Durf enthousiast te zijn
Teams die succesvol zijn weten 
zich omringd door enthousiaste 
toeschouwers en kennen een omgeving 
die succes toejuichen. Misschien is dit 
wel een van onze grootste pluspunten 

van de afgelopen jaren. Het kan nog 
beter. Mensen hielden het enkele 
jaren geleden voor onmogelijk dat een 
doorsnee 5e klasseer zou doorstoten 
naar de 3e (konings-)klasse. Dat het kan 
is bewezen. 

De moderne Beltrummer is positief 
ingesteld. VIOS laat dit zien en het 
ouderwetse cynisme is achterhaald. 
Kan niet, wordt vervangen door, kan 
bij ons zeker WEL! En dit hebben we op 
vele fronten binnen Beltrum bewezen. 
Succes begint bij jouw positieve woord 
en uitstraling!

Anonieme giften
Wij danken allen die het afgelopen 
jaar ons financieel met een extra(atje) 
ondersteunden. De gulle gevers 
willen vaak anoniem blijven. VIOS is er 
ontzettend mee geholpen. Uw bijdrage 
klein of groot wordt ingezet voor de 
toekomst van onze vereniging. 

Een stille donatie kan overgemaakt 
worden op NL26 RABO 01055 17836 
onder vermelding van “stille donatie” 
t.n.v. vv VIOS Beltrum

Mee trainen?
Vind je voetbal ontzettend leuk en denk je eraan om lid te worden maar twijfel 
je toch nog een beetje? Dan willen we je graag helpen bij je keuze of je gaat 
voetballen of niet. In de maanden mei en juni mag je kosteloos en vrijblijvend 
meetrainen bij Vios Beltrum. Het is afhankelijk van je leeftijd bij welk team, op 
welke avond en tijd je mee kunt trainen.

Wanneer je het leuk lijkt om de komende periode te komen trainen kun 
je contact opnemen via de mail: hoofdopleidingen@viosbeltrum.nl of 
telefonisch: 06-20108246. Michel Ballast zal dan samen met je kijken wanneer 
je kan komen meetrainen. Wij zien je graag op het voetbalveld!!!

Financiële steun voor sport- en cultuuraccommodaties in Berkelland
Stichting Accommodatie VIOS Voetbal is ontstaan na de privatisering 
van sportpark ‘de Sonders’. Hierbij komt zij op voor de belangen van de 
gebruikers.Belangrijkste gebruikers zijn vv VIOS B., TTV Bisons en SSB.

Samen proberen we sportpark ‘de Sonders’ up-to-date te houden. Net 
als andere verenigingen met een eigen accommodatie zijn we de laatste 
jaren geconfronteerd met met extra uitgaven, zoals energie en verhoogde 
kosten van arbeid en materialen.

Afgelopen voorjaar bereikte ons het bericht dat Berkellandse sport- en 
cultuurverenigingen en – instellingen met een eigen accommodatie 
in de gemeente, voor de jaren 2022 en 2023 gecompenseerd worden 
voor betaalde Onroerendezaakbelastingen (OZB). Met extra dank aan 
de inzet van het Beltrums raadslid met een lange geschiedenis in het 
verenigingsbestuur. Hij bracht dit in de gemeenteraad al vaker onder de 
aandacht dat er een kostenscheefgroei is ontstaan. Mensen uit de praktijk 
met waardering voor vrijwilligers. Voor Stichting Accommodatie VIOS 
Voetbal een mooie opsteker van enkele duizenden euro’s die zeer van nut 
is bij de exploitatie van sportpark ‘de Sonders’.  Zeker op termijn maakt dit 
een groot verschil voor ons!

Bron:  Website Gemeente Berkelland

Kantine & vrijwilligers
“Ik heb geen verstand van voetbal en 
toch wil ik iets voor deze fantastische 
club doen.” Dit mogen we vaker 
horen van ouders, opa’s en oma’s 
langs het veld. Wij maken er geen 
geheim van. We zoeken vrijwillige 
kantinedienstmedewerkers die 
eens in de zeven weken een avond 
of een dagdeel op een zaterdag 
of zondag kantinedienst willen 
draaien. Vanwege het zomerreces, 
zal dit in de praktijk zo’n zes à zeven 
dagdelen per jaar omvatten. 

Valt toch reuze mee? De club is er 
enorm mee geholpen en wij kunnen 
al het noodzakelijke voor de jeugd 
én Beltrumse samenleving blijven 
faciliteren. Samen met een vriend 
of vriendin wordt het nog leuker. 
Contactpersoon Marco Heutinck.

De Ondergrondse; van onschatbare 
waarde
De accommodatie is aangepast 
en klaar voor de toekomst. Dit 
betekent niet dat de Ondergrondse 
achterover gaat leunen. Elke week 
is er ruimte voor verbeteringen. Zo 
zien we dat deze zomer de velden 
en het groen volop zijn beregend en 
dat de grasmat door een aangepast 
ecologisch bemestingsprogramma 
verder is verbeterd. 

Schadelijke kruiden en grassen 
worden uitgebannen. Met 
zuinigheid en vlijt worden diverse 
verbeteringen doorgevoerd. Zo 
staan er weer (kleinere) projecten 
op stapel. Verbeteren doe je door 
het luisteren naar de leden.

Nieuwe sproei-installatie voor vv VIOS B. 
Om VIOS Voetbal financieel een extra 
steuntje in de rug te geven, heeft de 
sponsorcommissie de 'club van 50' 
opgericht.  De 'club van 50' bestaat uit 
een groep mensen en bedrijven welke 
VIOS Voetbal een warm hart toedragen. 
Door middel van een jaarlijkse bijdrage 
van € 50,- wordt er een bijdrage geleverd 
aan een jaarlijks thema.  Het geld wordt 
toegekend aan een vooraf bekend 
gemaakt doel of investering binnen VIOS 
Voetbal.

Afgelopen november konden de leden 
kiezen uit één van de volgende doelen:
• ballenkarren
• klokken, zichtbaar vanaf alle velden
• bijdrage voor aanschaf van een 

nieuwe sproei-installatie

Na enkele proeven in het voorjaar is deze 
zomer over gegaan tot aanschaf van een 
nieuwe installatie. Het gaat hierbij om een 
nieuwe automatische installatie waardoor 
Willie Ribbers niet meer midden in de nacht 
de wekker hoeft te zetten. De machine 
stopt automatisch nadat de gewenste 
instellingen zijn bereikt. Ook hoeft Willie 
de slangen niet meer handmatig op te 
rollen. Een arbeidsintensief en zwaar 
karwei. 
De nieuwe haspel rolt zich automatisch 
op en vergemakkelijkt het werk van 
‘de Ondergrondse’, nu direct en in de 
komende jaren. Dit met dank aan de 
steun van de leden van de ‘club van 50’.

Is de 'club van 50' VIOS Voetbal ook iets 
voor jou? Vul het aanmeldformulier in op 
www.viosbeltrum.nl



3534

Teaminfo: JO17

JO19-1JO17-1 KADER JO19-1KADER JO17-1

SPONSORSPONSOR

Naam Functie
Michel Ballast Trainer

Vacature Trainer

Dylan Bleumink Leider

Lars Bleumink Leider

Twan Bleumink Leider

Training maandag 20.00 - 21.30 uur

woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden 15.00 uur

Naam Functie
Jeroen Gideonse Trainer

Ian Groot Zevert Trainer

Jesse Papen Leider

Roel Goldewijk Leider

Stan Lankveld Leider

Training maandag 19.30 - 21.00 uur

woensdag 19.30 - 21.00 uur

Thuiswedstrijden 15.00 uur

1 Dion te Boome 9 Kas Klein Gunnewiek

2 Eize Stevens 10 Loek te Woerd

3 Fedde Kasteel 11 Nick Franken

4 Jamay Lankveld 12 Reno Berentsen

5 Jannis te Veluwe 13 Rick Klein Tuente

6 Joep Klein Severt 14 Sep Beusink

7 Julian Bennink 15 Thijmen Koster

8 Jur Belterman 16 Wander Maarse

1 Boele van Hal 9 Seb Huinink

2 Boet Ratering 10 Siebe Kasteel 

3 Bram ten Have 11 Siem Bosch

4 Daan Piepers 12 Thijmen Helmers

5 Michael Bomers 13 Tijn ten Have

6 Mika Schilderinck 14 Tristan Hoitink

7 Niek Klein Tuente 15 Wytze Koster

8 Pepe van Hal
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VROUWEN 1 & 2 KADER VROUWEN 1 THUISWEDSTRIJDEN

KADER VROUWEN 2

SPONSOREN

SPONSOREN

VROUWEN 1

VROUWEN 7 TEGEN 7 -1

VROUWEN 2

VROUWEN 7 TEGEN 7 -2

1 Aniek Ballast 23 Lynn Heutinck

2 Anne Kip 24 Lynn Stapelbroek

3 Annefleur Krabbenborg 25 Maddy te Woerd

4 Babeth Wildenborg 26 Margo Wildenborg

5 Bridget Reukers 27 Marlin Stotelder

6 Britt Kuijpers 28 Maud klein Avinck

7 Britt Prinsen 29 Merle Huinink

8 Carlijn Hanselman 30 Meyke Bleumink

9 Carmen te Bogt 31 Mila ter Meer

10 Dide Huinink 32 Milou Jansen

11 Diede Hanselman 33 Nieké Ribbers

12 Eline Wolterink 34 Nienke Koenders

13 Ellen klein Gunnewiek 35 Quinty Lankveld

14 Elsa Gemmink 36 Rhodé Nijhof

15 Esmee Gunnewijk 37 Romy Gunnewijk

16 Esmee Lepping 38 Roxy Lankveld

17 Hind Schilderinck 39 Sanne Koers

18 Jamie Pos 40 Tess Ratering

19 Joanne Eggink 41 Vera Helmers

20 Kelly Bokstart 42 Vera Maarse

21 Linde Bleumink 43 Wiep Hoitink

22 Lynn Dieker 44 Yenna te Woerd

Naam Functie
Jeroen Overgoor trainer/coach

Lina Groot Zevert technische staf

Loes van Donkelaar technische staf

Wilfried Hendriks assistent scheidsrechter

Training dinsdag 20.00 - 21.30 uur

donderdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden Zondag 12.00 uur

Thuiswedstrijden vrijdag 20.00 uur

Naam Functie
Patrick Pos trainer/coach

Mirjam Pos technische staf

Manon Bleumink technische staf

Daimy Zieverink assistent scheidsrechter

Doris Groot Zevert assistent scheidsrechter

Training Woensdag 19.30 - 20.45 uur

Vrijdag 19.00 - 20.15 uur

Thuiswedstrijden Zondag 11.30 uur

VROUWEN 7 TEGEN 7 -1

VROUWEN 7 TEGEN 7 -2

1 Annette Ribbers

2 Bauke Maarse

3 Doris Groot Zevert

4 Ilona Wolters

5 Irene Huinink

6 Kim Koopman

7 Laura Tuller

8 Lotte Ballast

9 Linda Scharenborg

10 Majorie Nijbroek

11 Manon Endeman

12 Manon klein Gunnewiek

13 Mandy Wiegerinck

14 Nathalie Wientjes

15 Nicole Hanselman

16 Tessa Pasman

1 Anne Kip

2 Isa Stoverink

3 Jara Jansen 

4 Linde Bleumink

5 Linda Rootinck

6 Lola Te Woerd

7 Ruth Huitink

8 Sielke Ten Dam 
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HEREN 1 & 2 KADER HEREN 1

KADER HEREN 2

SPONSOREN
HEREN 1

HEREN 2

1 Bob Groot Kormelink 18 Nick Heutinck

2 Bouke Ratering 19 Niels Haarlink

3 Bram te Woerd 20 Raoul Groot Zevert

4 Damas Damen 21 Raun te Bogt

5 Douwe ten Have 22 Ruud Westhoff

6 Dylan Bleumink 23 Sem Groot Zevert

7 Flin Schutten 24 Stijn Berentsen

8 Freek Helmers 25 Sven Haarlink

9 Gijs Berentsen 26 Ties Maarse

10 Ian Groot Zevert 27 Tom Walterbos

11 Jasper te Boome 28 Twan te Woerd

12 Jelmer Koster 29 Willem Heutinck

13 Jeroen Gideonse 30 Wim Helmers

14 Joep Hoitink 31 Wouter te Woerd

15 Lars  Kroeze 32 Yannick Winkelhorst

16 Levi Klein Gunnewiek 33 Ynse Hoitink

17 Marijn klein Willink

Naam Functie
Maarten te Velthuis trainer/coach

Nick van der Luyt trainer/coach

Jesse Papen technische staf

Lars Bleumink technische staf

Brent Nijhuis assistent scheidsrechter

Roel Goldewijk assistent scheidsrechter

Wilfried Hoitink materiaalman

Fenne Knops medische staf

Training dinsdag 19.45 - 21.30 uur

donderdag 19.45 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 14.00 uur

Naam Functie
Ronnie Baten trainer/coach

Stan Lankveld technische staf

Michel Arendsen assistent scheidsrechter

Training dinsdag 20.00 - 21.30 uur

donderdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur

Met de overname van familiebedrijf ‘Hofstede’ stelde Peter (33) wel 
dat de winkel compleet vernieuwd zou worden. Het duurde dan ook 
even, maar inmiddels is de verbouwing al een tijdje afgerond. Samen 
met broer Mark (36), vader Johan(65) en de overige werknemers 
zijn ze klaar voor de toekomst.

Als droom had Peter altijd om een 
binnenhuisarchitect te worden. Deze 
creatieve kant kwam goed van pas, want 
mede hierdoor is de winkel omgetoverd 
tot een moderne fietsenwinkel. Al 30 
jaar was er weinig verandering binnen 
de winkel. “Lange tijd voldeed dat, maar 
ik wilde het graag anders”. De winkel 
moest volgens Peter een hele belevenis 
worden, zodat ook bezoekers van 
buiten Beltrum langs zouden komen. 
“Gelukkig heb ik hierin volledig de vrije 
hand gekregen”.

De uitbreiding aan de achterkant is 
hier een voorbeeld van. Een geheel 
nieuw gedeelte van 400 vierkante meter 
heeft ervoor gezorgd dat de werkplaats 
naar achteren is verhuisd. Bovendien 
bevindt zich in het nieuwe gedeelte een 
zolder dat wordt gebruikt als magazijn. 
Zodoende is de showroom een stuk 
groter geworden. 

Inspiratie
“Beltrum is een klein dorp, dus van de 
eigen inwoners kun je het niet alleen 
hebben.” vertelt Peter. Daarom was 
het belangrijk dat de winkel anders zou 
zijn dan een normale fietsenwinkel. 
“Er moest iets gecreëerd worden, 
zodat we in vergelijking met andere 
fietsenwinkels onderscheidend zijn.”

Na veel inspiratie op te hebben gedaan 
bij verschillende winkels werd de puzzel 
in het hoofd van Peter beetje bij beetje 
gelegd. “In mijn hoofd was ik bijna elke 
dag aan het ontwerpen, waarbij het 
lijnenspel erg belangrijk was”. Tevens 
zorgt de koffiecorner en testbaan 
ervoor dat de puntjes in de winkel op 
de i staan. “De fiets is exact hetzelfde als 
bij de buurman, dus moet je je op een 
andere manier onderscheiden”.

Met de bouwvergunning op zak zag Peter 
de grondstofprijzen behoorlijk stijgen. 
Uitstel was daarentegen niet mogelijk, 

omdat de vergunning maar twee jaar 
geldig was. Om kosten te besparen 
werd er daarom zo veel mogelijk zelf 
uitgevoerd. “Werknemers, vrienden en 
familie hebben meegeholpen om het 
grootste gedeelte voor elkaar te krijgen.”

Als eerste werd er teruggegaan naar 
de basis van het pand. Muren werden 
er tussenuit gehaald en het zolder ging 
weg. Met de kleur antraciet, een eiken 
visgraatvloer en verschillende soorten 
bomen werd er gezorgd voor een 
uitstraling van kwaliteit en luxe. “Iets 
wat precies past bij de fietsen.”

Inrichting
Om te laten zien dat Hofstede een 
echt familiebedrijf is, hangt er een 
grote zwartwit-foto in de winkel van 
Johan met diens vader Bernhard  bij de 
benzinepomp die vroeger voor het pand 
stond. Na een lange tijd rondstruinen 
op Marktplaats werd eenzelfde soort 
benzinepomp op de kop getikt, die nu 
pronkt in de winkel. Door het vergroten 
van de winkel is er ruimte genoeg voor 
het presenteren van alle modellen. Daar 
waar één heren- en één damesmodel 
in de showroom staan, bevindt zich op 
zolder de overige maten. “De merken 
die we hebben, wil ik hier ook volledig 
hebben staan.” 

Naast de nieuwe modellen is er ook een 
afdeling met gebruikte fietsen. “Als je 
een gebruikte fiets zoekt, moet je naar 
Beltrum. Fietsen die in andere winkels 
worden ingeruild, komen namelijk hier 
terecht.” Omdat Peter het belangrijk 
vindt dat een heel gezin bij Hofstede 
terecht kan, staan er naast gebruikte 
fietsen ook kinderfietsen in de zaak. 
Speciaal voor deze fietsen is er zowel 
een binnen- als buitenbaan waar de 
nieuwe fiets getest kan worden. “Op 
deze manier hoeven ze de weg niet 
meer op.”

Het nieuwe uiterlijk van de winkel heeft 
al snel positieve gevolgen voor Peter. 
“De reacties zijn erg positief. Iedere 
dag horen we wel een keer: “Wow!”. En 
niet alleen van de bezoekers, maar ook 
vanuit de branche komen we goede 
reacties tegen.” Daar waar topmerken 
eerst niet binnengehaald werden, lukt 
dat nu wel. Met meerdere collecties van 
verschillende merken zorgt Hofstede 
daarom voor een breed assortiment, 
waardoor de wensen van jong en oud 
vervuld kunnen worden.
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Scheidsrechter in het betaalde voetbal en daarnaast gebiedscontactpersoon voor de 
gemeente Berkelland. Naast Ruurlo is hij voor Beltrum en Voor-Beltrum de verbinder met  de 
gemeentelijke organisatie. In gesprek met  bruggenbouwer Rob Dieperink.

Een afspraak voor dit VIOS Magazine 
is snel gemaakt, als je tenminste 
flexibel bent met tijdstippen. Op de 
vrijdagavond was hij 4e official bij de 
strijd om de Johan Cruijff-schaal tussen 
Feyenoord – PSV en de koffers zijn al 
gepakt om te vertrekken naar Servië 
voor een wedstrijd in de Europa League. 
Maar Rob Dieperink werkt graag mee 
voor ons VIOS-Magazine. 

Tussendoor op zondagmiddag om 12 
uur spreken we af bij Dute. “Ik kom graag 
in Beltrum”, zo begint de Borculoër te 
vertellen, “Hier gebeuren mooie dingen. 
Beltrum is tot veel in staat.” Sinds mei 
2022 is hij gebiedscontactpersoon voor 
Beltrum en noemt meteen de vele 
initiatieven die er leven in Beltrum. 
“Achter elk project staan enthousiaste 
mensen. Iedereen is anders en kent 

individuele belangen, in die zin lijkt het 
op profvoetbal”. 

De taak van Dieperink is om lokale 
initiatieven te promoten en ervoor te 
zorgen dat de juiste ambtenaren er mee 
bezig gaan. Hierbij koppelt hij terug wat 
kan, niet kan of anders moet. 

Een echte verbindersrol!

Samen een mooie wedstrijd maken
Als betaald voetbal scheidsrechter 
is zijn insteek om er iedere keer een 
mooie wedstrijd van te maken en als 
het even kan met 22 spelers te eindigen. 
Met al die verschillende karakters in en 
langs het veld probeert hij alles met 
wederzijds begrip en via communicatie 
in te vullen. “Regels zorgen voor de 
kaders en binnen die kaders probeer 
je als scheidsrechter alles flexibel op 
te lossen. Pas als spelers over de grens 
gaan, grijp ik in.” Daarnaast moeten de 
scheidsrechters gezamenlijk uniforme 
regels hanteren. “Spelers willen weten 
waar ze aan toe zijn, ongeacht welke 
scheidsrechter de fluit hanteert!”

De 35-jarige Dieperink is hierin bedreven 
en blikt even terug naar 2007 toen hij 
als 19-jarige zijn eerste wedstrijd voor 

de KNVB floot; Eibergen 3 tegen Trias 4. 
Vanaf dat moment ging het snel. Ieder 
jaar promoveerde hij om in 2011 door 
te groeien naar betaald voetbal. Samen 
met 16 anderen behoort hij sinds 
2017 tot de A-groep. Deze groep leidt 
eredivisiewedstrijden, zijn 4e official of 
zijn VAR-scheidsrechter. Internationaal 
behoort hij tot de groep van VAR-
scheidsrechters voor de Champions 
League en andere Europese toernooien, 
waaronder landenwedstrijden.

Het geheugen van Dieperink is enorm. 
Moeiteloos schakelt hij over van de ene 
naar de andere wedstrijd, waaronder 
het Berkelland Toernooi van 2007. Hier 
floot hij VIOS – Reünie. “VIOS won en 
dat werd mij in Borculo niet in dank 
afgenomen.”, zegt hij met een grijns. 
“VIOS won overigens terecht.”
Het fluiten op het niveau van Dieperink 
is gewoon topsport. Hij laat me de 
intensieve trainingsschema’s zien die 
door de KNVB nauwlettend worden 
gevolgd. En passant zie ik dat hij 
deze zondagochtend al vier uur heeft 
getraind! “Topvoetballers hebben recht 
op topfitte scheidsrechters.”

Pas op met social media
Dat de samenleving aan het verruwen 
is merkt Dieperink ook op. “Als publiek 
opmerkingen maakt over de functie van 
scheidsrechter dan gaat dat volkomen 
langs me heen, maar als het persoonlijk 
wordt, dan gaat men over de grens. 
Een publieke functie mag nooit naar 
iemand privé getrokken worden. Ze 
moeten bij de voordeur wegblijven.” 
Voorzichtig maakt hij een vergelijk met 
de politiek. De rol van sociale media 
roept hierbij ook vraagtekens op. “Soms 
zie je fragmenten van wedstrijden, 
waarbij de rol van de scheidsrechter 
fel wordt bekritiseerd. Niemand vraagt 
naar de sfeer van de wedstrijd of naar 
de voorgaande acties die je wel of niet 
door hebt laten gaan. Op social media 
vergaat de context. Iets wat je in de 
politiek ook vaker ziet, met geposte 
fragmenten uit een debat.”

Babyboom als extra kans
Dieperink is realist en is blij dat hij 
een ‘normale’ baan ernaast heeft. 
“In voetballerij belooft niemand je 
morgen.” Zeker de afwisseling maakt 
het leuk. Hij kan net zoveel genieten 
van een bezoek aan Halfweg in 
Voor Beltrum, dan aan Nou Camp in 
Barcelona. Van de ondanks gesloten 

Dorpendeal verwacht hij veel. Hier gaat 
het om de toekomstbestendigheid van 
Beltrum en de Dorpendeal moet er zijn 
voor alle Beltrummers van nu en later. 
Zeker met een goede Dorpendeal kun 
je functies binnen Beltrum behouden 
of zelfs uitbreiden, voorspelt hij. 
Een goede samenwerking met de 
gemeente is hier van groot belang. De 
gemeente wordt gezien als partner en 
dat brengt elkaar verder. “Zeker met 
de babyboom van de afgelopen jaren 
zijn er veel perspectieven en niet alleen 
voor de school. Ik denk dat Beltrum 
voor een aantal jaren terug aan de 
juiste knoppen heeft gedraaid om het 
dorp aantrekkelijk te houden en het is 
belangrijk dat dit blijft gebeuren.” 

Alle woningbouwplannen zijn hiervan 
een voorbeeld en natuurlijk het Wonen 
Als Thuis (WAT) wordt uniek voor een 
dorp als Beltrum en wat te denken van 
de ontwikkelingen op De Sonders, de 
modernisering van de school en Park 
De Stroet.

“Beltrum is een mooi dorp, dankzij 
vereende krachten en een hoge 
vrijwilligersinzet.” Gelukkig ziet hij 
ook dat er naar buiten Beltrum wordt 
gekeken. “Misschien mag dat nog wel 
wat meer, andere plaatsen kunnen van 
Beltrum leren, maar andersom geldt dit 
ook. Samenwerken met de gemeente 
levert gewoon een win-win situatie op!”

Rob Dieperink is een man met visie 
en Beltrum is blij dat ze aan elkaar 
gekoppeld zijn!

“Ik denk dat 
Beltrum voor 

een aantal jaren 
terug aan de 

juiste knoppen 
heeft gedraaid 

om het dorp 
aantrekkelijk te 

houden”
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HEREN 4 KADER HEREN 4

SPONSOR

1 Bas Hommelink 14 Niek Tuinte

2 Bram Geerdinck 15 Pim Garstenveld

3 Bram Stapelbroek 16 Roald Visser

4 Christian Ballast 17 Robert Ballast

5 Ivo Scharenborg 18 Ronnie te Veluwe

6 Jasper Hoitink 19 Ruud Groot Zevert

7 Jurgen Wiegerinck 20 Siem Stevens

8 Luc Nijhuis 21 Sjoerd Wiegerinck

9 Marco te Fruchte 22 Thijs ten Have

10 Mark Hofstede 23 Tom Groot Zevert

11 Mark Nijenhuis 24 Wout Eekelder

12 Martijn Klein Gunnewiek 25 Wout Gunnewijk

13 Niek Nijhuis 26 Yorick Reijerink

Naam Functie
Rob Klein Tuente technische staf

René Bennink technische staf

Edo Hemmink assistent scheidsrechter

Eric Meeuwis assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur

PMS 320C PMS 445C

HEREN 3 KADER HEREN 3

SPONSOR

1 Bart Klein Severt

2 Bas Lageschaar

3 Bram Roelvink

4 Bob klein Gunnewiek

5 Gijs Berendsen

6 Jelle klein Gunnewiek

7 Jordy Huurneman

8 Jorik Ribbers

9 Mik Bosch

10 Ron Maarse

11 Ruud Nijenhuis

12 Thijmen Stortelder

13 Thomas ten Have

14 Tjerk Haarlink

15 Twan Bleumink

16 Wout Klein Breteler

Naam Functie
Arnold Groot Severt trainer/coach

Joris Dute assistent scheidsrechter

Vacature leider

Training dinsdag 20.00 - 21.30 uur

dinsdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 09.30 uur
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HEREN 5 KADER HEREN 5

SPONSOR

1 Bas Stoverink

2 Boy Klein Gunnewiek

3 Bram Groot Kormelink

4 Coen te Woerd

5 Gijs Mentink

6 Jannis Groot Kormelink

7 Jon Schilderinck

8 Jordy Gunnewijk

9 Jordy Zieverink

10 Kristian Domhof

11 Luc ten Have

12 Luc Walterbos

13 Siebe Papen

14 Siem Stortelder

15 Sjoerd Reuvekamp

16 Stijn ten Have

17 Thijs Wolterink

Naam Functie
Robin klein Falckenborg coach

Benji Beunk technische staf

Dirk Schilderinck technische staf

Rick Klein Gunnewiek technische staf

Koen Klein Gunnewiek assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 11.30 uur

In de afgelopen edities heeft u kunnen lezen over Ado & Baas 
van de Aarde, culthelden binnen onze eigen club en bekend in 
Beltrum. Nou voetbalt er in VIOS H8 ook een cultheld, echter 
woont deze strijder niet in Beltrum maar in Neede. Wekelijks 
gaat hij op zijn fiets vanuit Neede naar Beltrum en dat op de 
klompen. Hij staat in Beltrum beter bekend als Ollie/Olthoff, 
ofwel Dennis Olthof van de Kelderklasse, team VIOS H8. 

Waarom heeft Dennis als Needenaar voor VIOS Beltrum 
gekozen? Dennis geeft aan: “Dat is makkelijk, van jongs af aan 
heb ik al een klik met Beltrum, mijn vader komt hier vandaan 
en we gingen regelmatig naar mijn opa, oma, oom en tante 
op visite, zeker als het bloemencorso was. Ook ben ik altijd 
bevriend geweest met Guido ten Brinke en Bram Krabbenborg. 
Zij drongen erop aan dat ik eens mee zou trainen. Zo gezegd, 
zo gedaan. Ik vond het gelijk al heel mooi en gezellig. Die 
saamhorigheid en dat welkome gevoel viel me gelijk op. Daar 
ben ik Guido en Bram nog altijd dankbaar voor!!!”

De mooiste momenten die Ollie heeft meegemaakt binnen de 
club zijn wel de weekendjes weg met het achtste, “En natuurlijk 
dat ik nu in dit mooie blad kom te staan”.  Dennis staat in 
Beltrum ook bekend om zijn VIOS tattoo, waarschijnlijk is hij 
ook de enige in heel Beltrum met zo’n mooi exemplaar. Hoe 
kom je op het idee om een VIOS tattoo te laten zetten?

“Nou, dat is een mooi verhaal, we zaten zoals gewoonlijk na 
de wedstrijd bij Spilman en onder het genot van een goudgele 
rakker zeiden de jong’s, “Ollie iej mot ne VIOS tattoo nemm’n.” 
Eerst dacht ik NEE dat moet ik niet doen, niet veel later op het 
toilet dacht ik, ik heb al behoorlijk wat tattoo’s en als ik zelf 
mag bepalen waar hij komt en de jongens betalen, waarom ook 
niet. En zo geschiedde, de mooiste VIOS Beltrum tattoo die er is 
prijkt op de kuit van Dennis. 

Naast het voetballen mag Ollie zich graag bezighouden met 
karpervissen en motorsport.  Hij volgt de Formule 1 en zijn 
grote liefde MotoGP. Dennis is groot fan van Valentino Rossi, 
helaas is zijn held gestopt en dat kijkt toch een beetje anders, 
geeft hij aan.

Binnen de club heb ik heel veel mensen leren kennen, allemaal 
vrijwilligers… “Dat is echt heel bijzonder, ik heb respect voor 
al die mensen maar er steekt er voor mij een met kop en 
schouders bovenuit. Dat is Prut, die man doet ook echt veel 
voor de club en andere goede doelen. Je ziet hem overal, 
misschien is dat omdat ik Prut ook al heel lang ken: hij was de 
buurman van mijn opa. Mooi kearltjen, en net als ik, gek van 
NORMAAL!!! Daar ben ik ook altijd te vinden, de concerten van 
Normaal. Het is niet meer zoals vroeger, maar DONDERS was 
Høken in Beltrum MOOI!!! Mijn favoriete band in mijn favoriete 
dorp!”

Op de vraag of Dennis nog iets kwijt wil over VIOS is hij duidelijk. 
“Ik ga nog iedere zondag met veel plezier naar VIOS, ik kan 
echt uitkijken naar een beetje ballen met de jongens en dan 
heeeeerlijk afsluiten bij Café Dute… 

EEN TOP ZONDAG!!!



4746

HEREN 6 KADER HEREN 6

SPONSOR

Naam Functie
Wilfried Kl. Gunnewiek coach

Stef Bruggeman technische staf

Menno Hemmink assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 10.30 uur (Halfweg)

1 Bart ten Have 12 Luc Stoverink

2 Bjorn Scharenborg 13 Luc Tuinte

3 Chiel ten Have 14 Marc Groot Zevert

4 Dennis Luttikhold 15 Menno Hemmink

5 Hans Stevens 16 Michel Tuinte

6 Hans Wolterink 17 Rob Groot Zevert

7 Ivo Luttikhold 18 Sander Koster

8 Iwan Wolterink 19 Stijn klein Gunnewiek

9 Jim Tuinte 20 Thijs Luttikhold

10 Joris Groot Zevert 21 Tom Luttikhold

11 Joris ten Have

HEREN 7 KADER HEREN 7

SPONSOR

Naam Functie
Harm Rooks technische staf

Valentijn Slütter technische staf

Mark Ottink technische staf

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 10.00 uur

1 Bart Wildenborg 11 Luc Klein Gunnewiek

2 Bas Klein Breteler 12 Maik ter Meer

3 Bram Hanselman 13 Niels Bleumink

4 Çaçlar Demirezen 14 Pim Pasman

5 Dennis  Ernst 15 Rein Lepping

6 Jeera Yalom 16 Rens Schilderinck

7 Jelmer ten Dam 17 Roy te Boome

8 Jordi Scharenborg 18 Steffen Berentsen

9 Julian Ernst 19 Tom Ribbers

10 Jurgen Haarlink 20 Tom te Stroete
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Dat Beltrum in trek is, is voor ons geen verrassing, zodra er een woning te koop staat weet je 
ook dat hij spoedig verkocht zal worden. Maar waar er in het verleden nog weleens mensen 
liever naar een grotere plaats trokken is dat tegenwoordig helemaal anders. De CPO projecten 
knallen de grond uit en we kunnen concluderen dat “Beltrum is HOT” is. 

Waarom is Beltrum zo hot? Ik sprak 
Pascal te Bogt over hoe dit kan en de 
vorderingen bij het nieuwste CPO. 

Op de vraag waarom Beltrum volgens 
Pascal intrek is geeft hij aan, “ Dat is 
eigenlijk heel simpel. Beltrum heeft 
zijn zaakjes goed voor elkaar. Niks 
is ons vreemd dus ook hier gaan er 
dingen mis. Dan kun je of aan de zijlijn 
schreeuwen dat het allemaal kut en 
kloten is of je gaat er samen tegenaan 
om er iets moois van te maken. 

Een Beltrummer is gewend om zijn 
handen uit zijn mouwen te steken en 
snapt dat je zelf je steentje bij moet 
dragen om een prettige omgeving te 
creëren. Hier plukken we dan ook met 

zijn allen zijn vruchten van, Beltrum is 
een prettige plek om te wonen met een 
sterke sociale binding.” 

We zien het in Beltrum ook, mensen 
uit het gehele land komen richting de 
Achterhoek, zo ook naar Beltrum, wat 
zou je die mensen adviseren?
Pascal: ‘Stel je open en je krijgt er een 
hoop voor terug. Wanneer je bereid 
bent om een proactieve houding aan 
te nemen en je steentje bij wil dragen 
aan onze lokale samenleving dan zul je 
met open armen ontvangen worden. En 
zeker net zo belangrijk: Je krijgt er zelf 
ook een mooier leven voor terug!

Dus meld je als sporter of vrijwilliger 
bij VIOS, ga helpen bij een 
wagenbouwvereniging of word lid van 
Muziekvereniging Concordia. Voor ieder 
wat wils! “

Dat de jeugd graag wil blijven wonen 
heeft ongetwijfeld met de goede 
voorzieningen te maken, en dat heeft 
dan weer te maken met dat Beltrum 
veel onderneemt, Denk aan glazenhuus, 
Survival, Willy’s feestje, Pigpop, 
Boerendag, Kermis Voor-Beltrum, 
Beachparty, Festunique  veel van deze 
dingen draaien op vrijwilligers. Zelf 
ben je ook vrijwilliger, zie jij dit in de 
toekomst veranderen of denk je dat 
Beltrum altijd kan bouwen op haar 
inwoners?

Pascal: “Je merkt zo links en rechts dat 
het werven van vrijwilligers wel een 
steeds grotere uitdaging is. Mensen zijn 
druk met werk, hun gezin of familie, 
hobby’s en alle andere leuke dingen 
die er in het leven zijn. Kortom vrije tijd 
wordt daarbij steeds schaarser en is er 
minder tijd voor vrijwilligerswerk.

De mensen die al veel vrijwillig doen in 
het dorp worden hierdoor nog vaker 
gevraagd of krijgen meer taken op zich. 
Deze neerwaartse spiraal kun je in mijn 

ogen maar op één manier doorbreken. 
Ga in gesprek met mensen en stel je 
open voor wat hen drijft en wie ze echt 
zijn. Stel eens 4 open vragen en probeer 
niet te oordelen. Mijn ervaring is dat je 
prachtige gesprekken voert waarbij je 
merkt dat mensen op hun eigen manier 
bereidt zijn om ook hun steentje bij 
te dragen aan de samenleving of je 
vereniging.

Ik ben ervan overtuigd dat Beltrum 
altijd kan blijven bouwen op haar 
inwoners!”

Zelf ben je met een groep al een 
geruime tijd bezig met het CPO 
Gaarden project 3.0 kunnen we zeggen 
dat de kogel door de kerk is en de start 
in zicht is? Of wat is precies de status 
en de planning?
Pascal zegt: “Jazeker, het is een project 
van de lange adem geworden, maar het 
eindresultaat zal het allemaal waard 
zijn. De laatste planning is dat medio 
november de start van de bouw zal 
plaatsvinden. Na meerdere overleggen 
met gemeente, omwonenden, de CPO 
groep en bouwbedrijf Klaassen zijn we 
uiteindelijk op een plan gekomen dat 
gedragen wordt door alle partijen. Dat 
werd ook wel tijd, als je ziet hoeveel 
generaties er na ons komen die ook 
graag in ons mooie dorp willen blijven 
wonen zal dit zeker niet het laatste plan 
zijn waar behoefte aan is. 

Voor de doorstroming binnen Beltrum 
zullen we proberen onze woningen zo 
snel mogelijk af te bouwen!

Zeg Pascal, kijk je er eigenlijk naar uit 
om zelf te gaan bouwen? En wat raad 
je de jeugd aan die nog woningzoekend 
is?
Pascal: “Diede en ik kijken er enorm 
naar uit om ons eigen plekje te kunnen 
gaan maken. We hebben ons bijna 5 
jaar geleden voor het eerst gemeld, 
we wilden in Beltrum blijven wonen en 
deelnemen aan een nieuwbouwplan. 
Destijds was de verwachting dat we 
binnen 1 à 2 jaar aan het bouwen 
konden. Dit proces heeft door allerlei 
omstandigheden helaas langer geduurd 
dan verwacht. Ik zou de jeugd dan ook 
adviseren om zich op tijd te melden bij 
de Raad van Overleg of bij de gemeente 
Berkelland dat je woningzoekende bent. 
Hoe beter deze behoefte in het dorp in 
kaart gebracht is, hoe beter het aanbod 
en de vraag gecombineerd kan worden!”

Pascal bedankt voor de mooie uitleg en 
CPO groep veel succes met het bouwen 
van jullie woningen”

Op de Gaarden wordt dit najaar 
begonnen met de bouw van 19 wo-
ningen. 

Voor het plan Spilkwartier (Spilm-
an) is de bestemmingsplanproce-
dure in ver gevorderde voorberei-
ding. 

Hier gaat het om 12 appartemen-
ten en 3 seniorenwoningen. Start 
bouw verwachting najaar 2024. 

Plan Ratering, ca. 16/20 (starters-) 
woningen is in de planvoorberei-
ding. 

ProWonen ontwikkelt i.s.m. 
Marga Klompé en Sius (vh St. 
De Lichtenvoorde) onder meer 
zorgappartementen voor jongeren, 
het Wonen Als Thuis Project, op 
de locatie van de pastorie aan de 
Achterom. Ook hier gaat het straks 
om 16 tot 20 appartementen. 
(Planontwikkeling met alle 
participatietrajecten, inspraak 
en wettelijke termijnen duurt 
ca. drie tot zes jaar. Afhankelijk 
van de inspraakrondes en aantal 
zienswijzes.)

Verder komen er in het buitenge-
bied van Beltrum en Voor Beltrum 
door de nieuwe Rood voor Rood 
regeling een aantal vrije sector-
woningen en worden door de 
aangepaste boerderij splitsings-
regeling onder voorwaarden woon-
eenheden toegestaan. Vanwege de 
inspraakmogelijkheden en de hui-
dige capaciteitsbeperkingen blijft 
het lastig om exacte bouw startda-
tums te geven.

Het is voor leefbaarheid, scholen en 
alle verenigingen goed dat Beltrum 
er de komende jaren minimaal 75 
wooneenheden bij gaat krijgen.   

“Je merkt zo links en 
rechts dat het werven 
van vrijwilligers wel 
een steeds grotere 

uitdaging is”
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HEREN 8 KADER HEREN 8

SPONSOR

Naam Functie
Erik Wallerbos coach

Roel Goldewijk assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 11.30 uur

1 Bart Nijenhuis 12 Joeri Westhoff

2 Bjorn Ballast 13 Kees Dute

3 Bram Krabbenborg 14 Lars Bleumink

4 Brent Nijhuis 15 Nick Groot Zevert

5 Dennis Olthof 16 Nicolai Huls

6 Gijs Groot Kormelink 17 Niek Slutter

7 Glenn te Woerd 18 Rick Rotink

8 Guido ten Brinke 19 Sam Schilderinck

9 Jasper Dute 20 Twan Bleumink

10 Jeffrey Rooks 21 Youri Luttikholt

11 Job Teselink

LOGI CONCEPT
Low Friction Conveying

Zijn klanten weten hem gemakkelijk te vinden. Al bijna 25 jaar is Jos Pillen zelfstandig hovenier aan 
de Poeldersdijk in Beltrum. Een bijzondere ontmoeting; Jos aan de het werk bij nieuwe Beltrummers 
Diny en Niek van Ginneken aan de Severtweg.

“Via mond-op-mond-reclame zijn we 
bij Jos terechtgekomen”, zegt Niek 
van Ginneken, “We kwamen vanuit 
het Brabantse Prinsenbeek drie jaar 
geleden in Beltrum en Jos herkende 
meteen onze tuinvragen en ging 
snel aan de slag.” Al snel begint Jos te 
vertellen over het graszaadmengsel dat 
hier het meest geschikt is in combinatie 
met het overige groen en de borders. 
Hij is een kenner en dat maakt hij met 
de nodige toelichting duidelijk. 

Jos Pillen woont vanaf 1987 in Beltrum 
en komt oorspronkelijk uit Vragender. 
Hier heeft hij hoog gevoetbald, zegt 
hij met een vette knipoog. “Ja dat doet 
iedereen bij KSV op den bulten. Longa 
en RKZVC kunnen roepen wat ze willen, 
maar KSV voetbalt echt hoog!” Bij VIOS 
is hij al 22 jaar shirtsponsor en dat bij de 
jeugd. “Beltrum is een plek van gunnen 
en ik gun de VIOS-jeugd wel wat.” 

Volgend jaar is hij 25 jaar zelfstandig 
hovenier. De creatieve vakman maakt 
er geen groot feest van. “Misschien dat 
ik met Maja een patatje goa etten beej 
Dute en dan gauw wear an ut wark.”

Waardering
Jos Pillen heeft geen medewerkers in 
dienst, maar voor grote klussen werkt 
hij met andere hoveniers samen, maar 
met enige regelmaat helpen de klanten 
zelf mee. Bij Niek van Ginneken is dit het 
geval. “Het vakwerk doet Jos en ik doe 
de hand- en spandiensten.” Niek van 
Ginneken is drie jaar geleden met zijn 
vrouw  en zoon vanuit het Brabantse 
Prinsenbeek neergestreken aan de 
Severtweg. “Voor de rust en nu zie je dat 
veel kennissen willen blijven logeren 
bij ons.” Ze zijn onder de indruk van de 
mooie streek. Misschien maken we wel 
een gastenverblijf. 

We kunnen wel wat ruimte missen en 
mijn vrouw Diny vindt het ook hartstikke 
leuk. “De tuin richten we er alvast op in!” 
Als het VIOS magazine ter sprake komt 
is er meteen een blik van herkenning. 
“Wij staan telkens te kijken hoe actief 
Beltrum is en het hoge niveau van de 
activiteiten.” Als voorbeeld wordt het 
mooie concert afgelopen winter in de 
sporthal van Concordia genoemd. “Zo 
professioneel opgezet, dat was echt 
verrassend!”

Het hoveniersvak, meer dan werk
Terwijl Jos doorwerkt, zegt hij veel 
voldoening te halen uit zijn werk en 
is er trots op dat zijn klanten hem 
zo trouw blijven. “Dat is het mooiste 
wat er is.” Behalve Beltrumse klanten 
zie je de hoveniersbus vaak rondom 
zijn geboortestreek Vragender en 
Lichtenvoorde.  “Mensen willen 
tegenwoordig veelvuldig een 
onderhoudsarme tuin, maar vergis je 
niet. “Het is niet alleen het ontwerp, 
maar zeker het type planten dat het 
onderhoud bepaalt.”

Zijn sponsorschap voor VIOS vindt Jos 
eigenlijk vanzelfsprekend. “Hoewel 
ik niet alle uitslagen direct volg weet 
ik dat VIOS leeft.” Daar zorgt zijn 
mountainbikeclubje voor. “Er is bijna 
geen nazit op de zondagmorgen of VIOS 
komt wel langs. Zeker Anton Helmers en 
Martin Schilderinck houden me op de 
hoogte!” Voor de ontspanning heeft Jos 
de (zaal-)voetbalschoenen ingewisseld 
voor een sportfiets. Maar al snel gaat 
het gesprek weer over tuinen. 

De vakman en zijn grote passie…..
 

HOVENIER JOS PILLEN MAAKT BELTRUM FLEURIG!
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HEREN 9 KADER HEREN 9

SPONSOR

Naam Functie
Peter Berendsen coach

Henk te Bogt technische staf

Hennie Kl. Gunnewiek assistent scheidsrechter

Stef Roerdink assistent scheidsrechter

Training woensdag 20.00 - 21.30 uur

Thuiswedstrijden zondag 10.00 uur

1 Bart Ribbers 12 Peter Ribbers

2 Bob Hartjes 13 Raymond Huirne

3 Colin Klein Gunnewiek 14 Raymond te Morsche

4 Dirk de Graaf 15 René Orriens

5 Edward Heutinck 16 Richard Wallerbos

6 Gerrit Hilhorst 17 Roy Wilderink

7 Jurgen Huinink 18 Rudie Heutinck

8 Marcel Nijbroek 19 Rudie Walterbos

9 Michel Ballast 20 Steven Hulzink

10 Niek Roerdink 21 Vincent Papen

11 Paul Huitink

RECREATIEF KADER RECREATIEF
Naam Functie
Nvt trainer

Training zondag 10.00 - 11.00 uur

1 Bennie Krabbenborg 9 Laurens te Koppele

2 Bennie Nijhuis 10 Mario Westhoff

3 Leo Ballast 11 Michel Ballast

4 Betty Looijen 12 Patricia Maarse

5 Carla Luttikholt 13 Rene Klein Gunnewiek

6 Clemens Wiegerinck 14 Rene Orriens

7 Hennie Winkelhorst 15 Rob Luttikholt

8 Gerard Hartjes 16 Stef Geverinck
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Vandaag zijn we op bezoek bij Francis Wolterinck. Ook aanwezig is haar broer Jan Stoteler. Beiden 
bunt fervent VIOS B supporters en bekend in Beltrum. Jan heeft jaren op de vrachtwagen bij de A.B.T.B 
gereden en kwam zo bij veel boeren in het buitengebied. 

Francis is getrouwd met wijlen Joop 
Wolterinck (van de Foeke) die een 
aantal jaren koster was in ons dorp. 
Beide komt van de boerderije aan de 
Spilmansdijk, in Auste waar hun vader 
(Hendrik Kip, samen met zijn vrouw 
Marie de scepter zwaaide.) Volgens 
Francis is het oude adres Avest H16, 
post Groenlo, gemeente Eibergen. Dat 
klopt! En ik kan dat weten want mijn 
geboorte adres was Avest H 18. (red. 
Benny Krabbenborg) Post Groenlo 
gemeente Eibergen.Ze waren dus mijn 
buurjongen en buurmeisje! 

Ik kan mij herinneren dat er op de kamp 
(de verhoogde weide tussen de beide 
boerderijen ) ook weleens een balletje 
werd getrapt, al deed dan vaak Jos de 
jongste broer van Francis en Jan mee. 

Bij de familie Stoteler waren ze met 
12 kinderen!  Maar dat was toen 
geen bijzonderheid. De meeste 
boerengezinnen bestonden uit veel 
kinderen, konden ze mooi helpen als 
dat nodig was. 

Volgens Jan had vader Hendrik niets met 
sport. Zoals op de meeste boerderijen 
moesten de kinderen helpen op de 
boerderij De mansleu op de boerderij 
en de vrouwleu binnen. Maar zegt 
Francis, we mochten wel allemaal op 
een sport als we dat wilden. Inmiddels 
is Jan nu volgens hem 66 jaar lid van 
voetbal, op naar de 70! Francis is dit jaar 
49 jaar lid van de gym. En heeft vroeger 
ook gehandbald. Jan heeft tijdens een 
wedstrijd tegen Eibergen eens een keer 
zijn schouder gekneusd. 

De week erop wilde Jan natuurlijk weer 
voetballen, maar vader zei : “Ie kunt ow 
van alles bedenken maar, de mestvaalt 
vlak ie vandaag ook nog af.” 

Francis herinnert zich dat ze een keer 
bij Dute uit een toestel is gevallen. Kats 
naar beneden, ja, je valt niet omhoog. 
Gevolg: arm gebroken. Toen bij vader 
achterop de fiets, een auto was er niet, 
naar Groenlo naar het ziekenhuis. Daar 
ging vader’s  kostbare tijd. Maar zegt 
Francis een pijnlijke situatie. De zwelling 
en daarmee de pijn nam alleen maar 
toe tijdens de fietsrit.

Vroeger was de gym bij Dute. Later in 
het huidige Dacapo gebouw (voorheen 
gymzaal De Ringen) en nu in de sporthal. 
Francis heeft het allemaal meegemaakt. 

Allebei zien we regelmatig op de Sonders 
bij de wedstrijden. Jan bezoekt samen 
met Frans Nijbroek alle wedstrijden 
van ons vlaggenschip. Francis staat 
ook regelmatig in de 2e helft aan de 
lijn, eerst nl. tijdens de 1e helft koffie 
drinken thuis. Voeger kwam ze meestal 
samen met haar man Joop, later ook 
wel met de vrouw van Frans en nu soms 
met de zus van Frans NIjbroek. 

Zo blijft ut lekker druk aan de lijn en zijn 
beide families goed vertegenwoordigd. 
Jan woont haast op het voetbalveld aan 
de Avesterweg. Francis moet iets verder 
lopen, maor dat kan prima, want ze 
heeft nog jonge benen! Bovendien gaat 
ze nog 1x per week naar de gym met 
alle  dames van de Kampstraat. Om te 
sporten en vooral ok um te praoten. 

Ze laten zich na de inspanning graag 
verwennen, want ze halen niet zelf 
hun drankje maar leveren een briefje 
in zodat de bardienst de drank komt 
brengen. Francis heeft trouwens zelf 
ook jaren de bardienst vervuld met 
Marietje Heutinck. Het geeft haar 
verbondenheid met VIOS B weer. 

Ik sta graag met Jan en Frans aan de 
lijn omdat ze liefhebbers zijn en de 
positieve dingen in het spel zien en 
benoemen naar de spelers, een gave!. 
Bovendien motiveert het. Met de huidige 
trainers is dat makkelijk omdat ze het 
voetbal positief benaderen en dat ook 
overbrengen op de spelers. ( A-j maor 
schik hebt!) Bovendien krijgt de jeugd 
nu weer een echte kans en dat is tot 
tevredenheid van Jan die dit regelmatig 
laat merken en horen. Al vraagt hij vaak 
wel even: “Waor is den nou weer  van?“ 
Francis is wat stiller maar geniet ook. 
Zeker als er wat te lachen valt, want 
humor moet  er zijn aan de lijn en dat  is 
haar niet vreemd.

Hoe kijken jullie naar VIOS B? 
Jan: Het steekt goed in elkaar, ook 
bestuurlijk. Er is veel inzet en een goede 
accommodatie. 
Francis: Enorm goede vereniging. 

Wat maakt dat jullie komen kijken?
Jan: Ik ben een liefhebber, is mijn hobby, 
volg ook veel op TV
Francis: Ontspanning, breekt de zondag. 
En je leert de spelers kennen. Sociale 
contacten zijn belangrijk voor mij

Waar geniet je het meest van?
Jan: het familiegevoel, de saamhorigheid. 
Francis: Mensen ontmoeten , plezier en 
de gezelligheid. 

Wat vind je belangrijk?
Jan: Houden wat goed is. 
Francis: Dat er geen trammelant 
is, elkaar blijven waarderen en het 
onderhouden van contacten. 

Wat zou je VIOS B willen meegeven?
Jan: Elkaar blijven helpen, jong en oud. 
Francis: Open blijven staan voor 
meningen van anderen 

Wat wil je nog kwijt? 
Beide geven aan het programma boekje 
te missen. Je moet niet alles digitaal 
willen doen. “Ik ken alle jongens niet 
eens meer”, zegt Francis. Jan mist de 
gehaktballen! Vroeger kwam hij met 
Frans Nijbroek na de wedstrijd terug om 
een  gehaktbal te halen, want bij VIOS B 
waren veruit de beste gehaktballen. 

Verder zijn beide trots op de vereniging. 
Ondertussen is ook de hoffotograaf 
aangesloten. Bij het Koninklijk huis 
hebben ze Max Koot, wij hebben Marco 
Heutinck. Dit tot groot genoegen van 
Francis: “Kom ik in het magazine? 
Maar dan sta ik er het hele jaar in.” Dat 
klopt! Op de vraag of Marco  nog een 
foto heeft van de familie Stoteler aan 
de zijlijn? “Waarschijnlijk wel, maar ik 
heb inmiddels meer dan 20.000 foto’s, 
dus dat wordt een hele zoektocht.” We 
houden het bij enkele ongedwongen 
foto’s in huize Wolterinck, waar het 
gezellig was en goed toeven.

Francis bedankt voor de gastvrijheid 
en de mooie verhalen en dat geldt ook 
voor Jan, ondanks dat je gezondheid je 
parten speelt. Maar zegt hij: “Ik ga niet 
bij de pakken neer zitten en kijk ook 
naar de mooie dingen”. Die zijn er! En 
de dingen die weer beter gaan. Zo slaap 
ik nu ’s nachts weer beter. Zo is Jan. Jan 
ook bedankt en ik zou zeggen de veute 
d’r onder en de kop d’r boven, bedankt 
voor je verhalen.

Leuk en leerzaam om weer dingen over 
vroeger te horen “Hold jullie kregel” en 
we zien elkaar langs de velden.

“Ie kunt ow van alles 
bedenken maar, de 
mestvaalt vlak ie 

vandaag ook nog af.” 
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Behoudens het salaris is VIOS één 
van de beste werkgevers die we 
hebben gehad.’ De ambachtsmensen 
van de Ondergrondse zetten zich 
deze zomer in voor een vernieuwde 
huiskamer van VIOS. Met hulp van deze 
vrijwillige vaklui krijgt de kantine een 
supermoderne uitstraling.

Met de leeftijd van net iets onder de 
70 jaar worden ze de jongere senioren 
genoemd. Gezegend met vakmanschap 
zetten zij zich belangeloos in voor VIOS 
en voor een praatje maken ze tijd. 
Hoewel de druk er niet op zit, duurt de 
koffiepauze niet langer dan nodig. “Ja, 
dat zit er nou eenmaal in”, zegt Johan 
Nijenhuis. Een mooi team van vele 
bouwspecialisten pakt de verbouwing 
op en Johan verzorgt het aanpassen van 
de installaties. “Wee’j maakt good wark, 
want veur onze negentigste verjeurdag 
willen weej d’r gin umkieken mear naor.”

Tonny Hemmink en Frans Klein 
Nijenhuis schieten in de lach en doen 
er nog een schepje bovenop. “Ons 
timmerwark is zo degeluk dat wee’j veur 
onze honderdste verjeurdag neet mear 
noar hoof te kieken.” De leeftijd is maar 
een getal. Vele bedrijven zouden juist 
deze vakmensen graag inzetten.

Johnny doet de ‘werving en de selectie’
Hoewel er gekscherend over wordt 
gedaan, zie je dat het werk met passie 
en kunde wordt uitgevoerd. Toevallig 
zijn deze middag deze drie mensen 
aan het werk, maar er worden al gauw 
tal van ‘collega’s’ genoemd die er net 
zo goed bij betrokken zijn. Van slopers 
tot tegelzetters en van stukadoors tot 
meubelmakers. 

Op de arbeidsmarkt  is er 
personeelsschaarste, maar voor 
een VIOS klus worden de mensen 
gemakkelijk gevonden. ‘Johnny 
Wolterink regelt dat. Eerst haalt he op 
moandags beej de Ondegrondse wat 
extra’s oet de koelkaste en dan vrug he, 
ku’j volgende wekke helpen? Zeg dan 
moar uns nea!’

Plezierige werksfeer vanzelfsprekend
Op deze dinsdag is de verbouwing 
net anderhalve week gaande en de 
kantine is al onherkenbaar. Er is veel 
gestript, gesloopt en verwijderd. ‘Het 
domste wark loat wee’j deur leu doon 
die ut kortste beej Grolle woont.’ Gelach 
klinkt op het terras alwaar de koffie is 
geschonken. ‘Toch petje af, want Stef 
Roerdink, Bennie Luttikholt en Theo te 
Marvelde hebben zich werkelijk drie 
dagen op de warmste dagen van de 
zomer uit de naad gewerkt. Zelfs Klunt 
kwam an ut zweten!”

De eerste sleuven zijn gefreesd en een 
deel van de vloerverwarming past. Met 
een precisie hebben Tonny en Frans de 
bonkige bar van vloeiende rondingen 
voorzien. De drie mannen zijn goed 
voor meer dan 150 jaar werkervaring en 
dat stralen ze uit. 

De jong gepensioneerden zien in VIOS 
een van de betere werkgevers. “Ut wark 
altied kort beej hoes, ie kunt d’r tied 
to doon en gin gejakker en er is nog 
vorst- en regenverlet. Joa allene valt ut 
loontuutje tegen.”

Ondeugend kijken ze elkaar aan, 
“En veur vakantiebonnen hebt ze 
consumptiebonnen!”

BESTE SPELERS, LEDEN, 
SUPPORTERS EN MENSEN 
VAN BELTRUM.

Mijn seizoen bij Vios Beltrum eindigde op donderdag 30 juni.  
Ik wil alle Vios fans, spelers, staf, leden en de mensen van 
Beltrum heel hartelijk bedanken. Het is een eer geweest om 
trainer te zijn bij deze mooie club.

Aan iedereen die ons het hele seizoen heeft gesteund, 
iedereen die naar Sportpark De Sonders is gekomen, 
iedereen die in de regen en kou heeft gewacht om ons te 
steunen. Ik dank jullie allemaal.

De afgelopen drie jaar waren een mix van ups en downs, 
maar er is geen dag voorbij gegaan dat ik niet heb nagedacht 
over hoeveel geluk ik heb gehad om voor deze club te 
werken met deze spelers en hun persoonlijke kwaliteiten. Ik 
had niets liever gewild dan betere resultaten voor jullie te 
behalen.

Ik wil de bestuursleden en de TC bedanken dat ze me de kans 
hebben gegeven om dit geweldige team te training en jullie 
mij het vertrouwen hebben gegeven gedurende al die tijd.

Verder wil ik ook Rogier Piepers, Joost Tuinte en Eric Meeuwis 
(leiders) met wie ik direct heb samengewerkt binnen de club 
bedanken voor hun steun in de afgelopen 3 seizoenen.

Tot slot wil ik de mensen van Beltrum 
bedanken dat ze mij thuis hebben laten 
voelen door open-minded te zijn en 
mij te accepteren om wie ik ben. 
Daarvoor kan ik nu zeggen dat de 
voetbalvereniging VIOS Beltrum, 
nu ook mijn club is en in mijn hart 
blijft. Bedankt allemaal.

De Trainers en spelers van het 
1e en 3e elftal, bedankt voor de 
samenwerking. Veel succes 
volgend seizoen. We 
zien elkaar altijd 
langs de lijn. Tot 
snel.

Emmanuel 
Bassey
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BESLISSINGSNIVEAUS
Om de visie en doelstelling te bereiken
hanteert VIOS drie beslisniveaus:

MEE-BESLISSEN
Dit vindt plaats op bestuurlijk niveau.

MEE-DENKEN
Dit vindt plaats door het kader en kan
input zijn voor de beslissingen binnen
het bestuur.

MEE-WETEN
Spelers en ouders moeten op de
hoogte zijn van beslissingen en uitleg
krijgen wanneer dit gewenst is.

COLOFON
REDACTIE:
Niels Haarlink, Theo Helmers, Marco 
Heutinck, Robin Klein Falckenborg, Bart 
Klein Gunnewiek en Esmee Lepping

FOTOGRAFIE:
Marco Heutinck

VORMGEVING:
Benji Beunk

Volg ons online,
en stuur je leukste foto’s

www.facebook.com/viosbeltrum
www.viosbeltrum.nl

1 Mei 2023 bestond de huidige website 
alweer 10 jaar. In het seizoen 2012-
2013 werden er plannen gemaakt voor 
het vernieuwen van de website. 

Een eerste website was in 2005 opgezet 
onder leiding van Ton Scharenborg. 
Na 8 jaar was deze gedateerd en 
werd gemoderniseerd. Met behulp 
van Frontis, softwareleverancier 
te Varsseveld, werkgever van 
communicatiedeskundige en lid van 
vv VIOS B. Monique Rooks werd een 
nieuwe website ontwikkeld. 

Toen een fris design, vandaag nog 
steeds niet echt verouderd. Een knappe 
prestatie! Toch zal deze website in 
de huidige vorm verdwijnen.  Frontis 
heeft aangegeven te stoppen met 
deze dienstverlening. Dit doen zij 
per 1 januari 2024. De belangrijkste 
redenen hiervoor zijn dat Frontis CMS 
is ontwikkeld op verouderde Microsoft 
technologie die in de toekomst niet 
meer wordt ondersteund. Daardoor 
kunnen problemen ontstaan op het 
gebied van security en privacy. Zeker 
belangrijk wanneer je bedenkt dat via 
de website ook aanmeldingen kunnen 
worden gedaan. Persoonlijke gegevens 
die beveiligd moeten zijn. VIOS maakt 
hier serieus werk van!

De samenwerking met Frontis was goed 
en naar volle tevredenheid, helaas komt 
er een eind aan deze samenwerking.  
Inmiddels wordt er gewerkt aan een 
nieuwe website. Het plan is om deze in 
het najaar online te zetten. 

Vacature
De afgelopen 10 jaar heeft Marco 
Heutinck de rol van webmaster 
ingevuld met veel inbreng van 
nieuwswaarde. Een periode waarin de 
website actueel was en voorzien van 
veel beeldmateriaal. De techniek gaat 
veranderen en daarom heeft Marco 
dit moment gekozen om te stoppen als 
webmaster.  Momenteel is deze rol nog 
niet ingevuld. Belangstellenden kunnen 
zich melden bij Robin Klein Falckenborg.

Marco  bevestigt dat het een leuke rol is 
waarbij er veel mogelijkheid is om een en 
ander in te vullen. Mooie bijkomstigheid 
is dat je contact hebt met veel 
verschillende mensen en dat vergroot 
je blik op de wereld. Terugkerende 
acties in de rol van webmaster zijn 
nieuwsberichten en de koppelingen 
met sportlink. Deze moeten afhankelijk 
per team één tot drie keer per seizoen 
bijgewerkt worden.

Enkele getallen
Over de afgelopen 10 jaar:
• meer dan 2.500.000 pagina 

weergaven
• meer dan 2.000.000 unieke 

paginaweergaven
• meest bezochte pagina’s: home 

en wedstrijdprogramma

Best bezochte nieuws pagina: 
• ‘Clubicoon Johnny Grave_

plotseling overleden’ 
• 4.694 unieke paginaweergaven

Best bezochte wedstrijdverslag: 
• ‘ Vios B promoveert naar de 

vierde klasse’ 
• 1.314 unieke pagina weergaven

Best bezochte kampioenschap:
• Heren 4 kampioen
• 1.122 unieke paginaweergaven

Andere goed bezochte pagina’s:
• Accommodatie
• (2.295 unieke paginaweergaven)
• Sportcentrale Vios
• (2.283 unieke paginaweergaven)
• Historie
• (2.064 unieke paginaweergaven)

10 JAAR WEBSITE EN 18 JAAR VIOSBELTRUM.NL EEN BEGRIP

In de afgelopen 10 jaar zijn er een kleine 20.000 afbeeldingen/foto’s gemaakt voor de website. De meeste zijn terug te vinden via de 
website en koppelingen naar Google Foto’s. Deze afbeeldingen zijn gebruikt bij ruim 1400 nieuwsberichten. Worden deze getallen met 
elkaar gekoppeld, dan is duidelijk dat een goede website belangrijk is. www.viosbeltrum.nl
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